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Αγγελίδης για νίκη
του ΑΟΚ στον Βόλο

Χαμηλά το κεφάλι και συνεχίζουμε

Ως πότε η μελέτη 
του ΔΙΠΑΕ για τα 

Παλιά Δικαστήρια θα 
βρίσκεται στα συρτάρια 

της ΕΤΑΔ;

Νοσοκομείο Καβάλας 
25 ασθενείς στην κλινική Covid και 

5 στην ΜΕΘ

Αχμέτ Ιμάμ 
Δεν είμαστε όλοι Τούρκοι κ. 

Τσαβούσογλου!

Σελ. 22

Σύγχρονο Ωδείο 
Παγγαίου

Αφιέρωμα στα 
τραγούδια του 1821

Ξανά στο εδώλιο 
του κατηγορουμένου 

ο ιερέας που 
κατηγορείται ότι 

έκλεψε 180.000 ευρώ 
από ηλικιωμένο

Σελ. 15

Σελ. 8 

Σελ. 23 

Το κύμα πανικού θα φέρει αισχροκέρδεια

ΣΦΙΓΓΕΙ
Ο ΚΛΟΙΟΣ
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Απόστολος Ατζεμιδάκης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Χωρίς χρηματοδότηση δεν υπάρχει έργο

Του Γιάννη Βύζικα

Το «εμβληματικό έργο 
της ΔΕΥΑΚ», ο ρόλος της 
Αντιπολίτευσης, ο Νίκος 
Παναγιωτόπουλος και 
μια δικαίωση που... άρ-
γησε 20 ολόκληρα χρό-
νια!

ΜΜε αφορμή τις δηλώ-
σεις του Δημάρχου μας κ. 
Μουριάδη Θόδωρου στις 
19 Μαρτίου 2022 και του 
προέδρου της ΔΕΥΑΚ: «Το 
έργο της ολοκλήρωσης 
του εσωτερικού δικτύου 
ύδρευσης της Καβάλας δεν 

θα μπορούσε να υλοποιη-
θεί, χωρίς την καθοριστική 
σημασίας συνδρομή του 
Υπουργού Εθνικής Άμυνας, 
Νίκου Παναγιωτόπουλου 
που από την πρώτη στιγμή 
ενημερώθηκε για το ομολο-
γουμένως φιλόδοξο στόχο 
της διοίκησης μας. Κλεί-
νοντας, επιθυμώ για μια 
ακόμη φορά να ευχαριστή-
σω τον Υπουργό Εθνικής 
Άμυνας, Νίκο Παναγιωτό-
πουλο για την στήριξη και 
το πραγματικό ενδιαφέρον 
που επιδεικνύει σε σταθερή 
βάση τόσο για την επίλυση 
των χρόνιων προβλημάτων 

που αντιμετωπίζει ο Δήμος 
Καβάλας, όσο και για την 
προώθηση προγραμμάτων 
και σχεδίων, με απώτερο 
στόχο των εκσυγχρονισμό 
των υποδομών της Κα-
βάλας και την ουσιαστική 
βελτίωση της ποιότητας 
ζωής των κατοίκων της», 
θα ήθελα να παραθέσω τις 
παρακάτω σκέψεις.

Θέλω να δώσω και εγώ 
προσωπικά τα συγχαρητή-
ριά μου στον συντοπίτη μας 
υπουργό Νίκο Παναγιωτό-
πουλο, τον τρίτο στην τάξη 
Υπουργό, επιφορτισμένο 
με την Εθνική Άμυνα της 
Πατρίδας μας. Ο Νίκος Πα-
ναγιωτόπουλος για την επί-
τευξη του καλύτερου δυνα-
τού αποτελέσματος και το 
συμφέρον του τόπου μας, 
συνεργάζεται, ξεπερνά τις 
διαχωριστικές γραμμές και 
βοηθά «αντιπάλους του και 
τους κάνει μάγκες». Αυτό 
είναι άλλωστε το σύγχρονο 
μήνυμα της εποχής μας, της 

συνεργασίας, της συναίνε-
σης, της σύνθεσης, για να 
έχουμε πρόοδο. Αυτό επι-
βάλλεται να κάνουμε.

Τα γράφω αυτά γιατί πριν 
από 20 χρόνια ήρθε στο 
Δημοτικό Συμβούλιο Κα-
βάλας το ίδιο θέμα για την 
αντικατάσταση του εσω-
τερικού δικτύου ύδρευσης 
της πόλης μας. Μάλιστα, 
δόθηκε αγώνας από ορι-
σμένους Δημοτικούς Συμ-
βούλους για να μην πε-
ράσει το θέμα. Η πρόταση 
τελικά δεν ψηφίστηκε από 
την τότε αντιπολίτευση, 
ενός τόσο εμβληματικού, 
φιλόδοξου και μεγαλό-
πνοου έργου. Σύμφωνα με 
τα λεγόμενα του τότε Δη-
μάρχου Στάθη Εριφυλλίδη 
υπήρχαν προγράμματα για 
να ολοκληρωθεί το έργο 
αντικατάστασης του εσω-
τερικού δικτύου.

Δηλαδή έπρεπε να περά-
σουν 20 χρόνια για να χρη-

ματοδοτηθεί η μελέτη; Θα 
είχαμε απαλλαγεί από όλες 
τις επιβαρυντικές επιπτώ-
σεις, οικονομικές και υγιει-
νής, όπως πολύ σωστά ανέ-
φερε ο νυν πρόεδρος της 
ΔΕΥΑΚ κ. Χρόνης. Πρέπει 
επιτέλους να αποβάλλου-
με τις λογικές της εκάστοτε 
αντιπολίτευσης τύπου «μά-
γκα θα τον κάνουμε».

Η αντιπολίτευση πρέπει, 
κατά την άποψή μου, να 
μη βάζει τρικλοποδιές, να 
είναι ένα βήμα τουλάχιστον 
μπροστά στις προτάσεις 
από την εκάστοτε διοίκηση 
και να είναι πιο αποτελε-
σματική και χρήσιμη. Πολ-
λές φορές βέβαια τα ίδια 
κάνουν και οι διοικήσεις 
απορρίπτοντας σημαντικές 
προτάσεις με την λογική 
«μάγκες θα τους κάνουμε;». 
Όλα αυτά γιατί; Μήπως για 
να κρύψουν την ανεπάρ-
κειά τους;

Μέσα από την αντιπαράθε-

ση και τη διαφορετική προ-
σέγγιση, μέσα από τη σύν-
θεση της διαφορετικότητας 
μπορείς να δημιουργείς και 
να μην καταστρέφεις. Έτσι 
μόνο συμβάλλεις στην ανά-
πτυξη και στην πρόοδο του 
τόπου σου. Εγώ, ως Δημο-
τικός Σύμβουλος της τότε 
αντιπολίτευσης, νομίζω 
και μοναδικός, ψήφισα την 
πρόταση της διοίκησης του 
Στάθη Εριφυλλίδη, γιατί 
έκρινα ότι ήταν για το συμ-
φέρον της Καβάλας μας. 
Έργα χωρίς μελέτες δεν 
γίνονται, επιβάλλεται να 
έχουμε μελέτες. Βέβαια «τα 
άκουσα» τότε από τους δι-
άφορους επιγραφοποιούς 
και επιστολογράφους.

Σήμερα βέβαια αισθάνομαι 
δικαιωμένος, έστω και μετά 
από 20 χρόνια.

Να συγχαρώ τον Νίκο Πα-
ναγιωτόπουλο γιατί απέ-
δειξε ότι «μάγκας γίνεσαι 
μόνο με τη συνεργασία».

Ο ρεαλισμός και τα νέα δεδομένα για Αθήνα και Αγκυρα
γράφει ο Χριστόδουλος Κ. Γιαλ-
λουρίδης

*Ομότιμος καθηγητής Διεθνούς 
Πολιτικής στο Πάντειο Πανεπι-
στήμιο

Τα δεδομένα που αποτυ-
πώνονται ως επιμύθιο του 
πολέμου στο πεδίο της Ου-
κρανίας διαγράφουν μια 
νέα πραγματικότητα, που 
αφεύκτως επηρεάζει τη 
στρατηγική των Αθηνών σε 
επίπεδο τακτικών κινήσε-
ων, έναντι μιας τουρκικής 
διπλωματικής υπερεξά-
πλωσης και γεωπολιτικής 
προσέγγισης στόχων και 
προσανατολισμών. Η Αγκυ-
ρα, στο πλαίσιο των σημε-
ρινών δραματικών κατά τα 
άλλα συνθηκών, εκδηλώνει 
μια ικανότητα ανάπτυξης 
κινήσεων και πολιτικών 
πρωτοβουλιών που την κα-
θιστούν παράγοντα ικανό 
στα όμματα της διεθνούς 
κοινότητας να διαμεσο-
λαβεί, περιβεβλημένη τον 
μανδύα του ειρηνοποι-
ού, υπέρ της ειρήνης, της 
ασφάλειας και της σταθε-
ρότητας. σε ένα χρονικό 
σημείο εκδήλωσης μιας εν 
δυνάμει σύγκρουσης Ανα-
τολής-Δύσης, τουτέστιν 
Ρωσίας και δυτικού στρα-
τοπέδου.

Το γεγονός και μόνο της 
ανάπτυξης συγκρουσιακών 
δεδομένων στην περιοχή 
της ανατολικής Ευρώπης 
δημιουργεί ασφαλείς προϋ-
ποθέσεις αναβάθμισης του 
γεωστρατηγικού ρόλου του 
οιονεί επονομαζόμενου και 
ως «ασθενούς του Βοσπό-
ρου» τουρκικού παράγοντα. 
Η αντίληψη αυτή παραπέ-
μπει αφεύκτως στον έλεγ-
χο των υψηλής στρατηγι-

κής υπεραξίας Στενών, στη 
γειτνίαση με τη Ρωσία, στην 
πολυπληθή δομή του τουρ-
κικού στρατεύματος, όπως 
και στην ιστορικά δοκιμα-
σμένη ικανότητα της Τουρ-
κίας να κινείται με μοναδική 
ευελιξία και πολιτική σκο-
πιμότητα επ’ ωφελεία των 
δικών της εθνικών συμφε-
ρόντων μεταξύ Ανατολής 
και Δύσης. Η κατά τα ανω-
τέρω στρατηγικού επιπέ-
δου πολιτική ευελιξίας της 
Αγκυρας, με δεδομένη την 
αδιάλειπτη προσήλωση στα 
δικά της συμφέροντα, απο-
δίδεται και στο γεγονός της 
παραδοσιακά αυταρχικής 
δομής του πολιτικού της 
συστήματος, που παράγει 
άνευ εσωτερικών αντιθέ-
σεων ή κοινωνικοπολιτικών 
αντιδράσεων, πολιτικές που 
αποτυπώνουν το από την 
εκάστοτε ηγεσία εκλαμ-
βανόμενο τουρκικό εθνικό 
συμφέρον.

Αντικρίζοντας τα νέα δε-
δομένα, ο τουρκικός πα-
ράγων, εκμεταλλευόμενος 
τη σημερινή διεθνή κρίση 
και πολιτική συγκυρία, δι-
ατηρώντας, δε, ταυτό-
χρονα την αδιαλείπτως 
εκδηλούμενη στρατηγική 
στόχευση για ανάδειξη της 
Αγκυρας σε περιφερειακό 
ηγεμόνα και κατά ταύτα 
σε εδραίωσή της σε ρόλο 
διεθνούς πρωταγωνιστή, 
εμφανίζεται να έχει απο-
κομίσει την αποδοχή ενός 
αναβαθμισμένου ρόλου 
από τον δυτικό παράγοντα, 
συντηρώντας αδιατάρα-
χτα σχέσεις συνεργατικής 
εμπιστοσύνης, διαπνεόμε-
νης κατά ταύτα από κοινά 
συμφέροντα με τη Μόσχα. 
Ο ρόλος του γεφυροποι-
ού μεταξύ Ανατολής και 

Δύσης, που διαμορφώνει 
στην τρέχουσα περίοδο η 
Τουρκία, με δεδομένες τις 
διεθνείς συνθήκες πολεμι-
κής αντιπαράθεσης, συντε-
λείται via Αθηνών, όπερ και 
παραπέμπει στη διάσταση 
της παράστασης απουσίας 
ενός σκηνικού αντιπαλό-
τητας με τις γειτονικές της 
χώρες, της Ελλάδας προε-
ξαρχούσης.

Στο ανωτέρω πλαίσιο δι-
εθνοπολιτικών τακτικών 
κινήσεων ένθεν κακείθεν, 
εντάσσονται τόσο η πρό-
σφατη συνάντηση του 
Τούρκου Προέδρου με τον 
Ελληνα πρωθυπουργό, όσο 
και η από πάσης απόψεως 
σημαντική για τους εμπλε-
κομένους, εσχάτως αποπει-
ραθείσα, προσέγγιση Τελ 
Αβίβ - Αγκυρας.

Το ανωτέρω τωρινό σκηνι-
κό ενός εγχειρήματος συ-
ναντήσεων διαλόγου και 
διευθέτησης διαφορών γει-
τονικών κρατών της νοτιο-
ανατολικής Μεσογείου, σε 
ό,τι αφορά τα ελληνοτουρ-
κικά, ωφελεί πρωτίστως 
την Τουρκία, διόλου δε την 
Ελλάδα, στον βαθμό που 
οι τουρκικές διεκδικήσεις 
σε Αιγαίο και Κύπρο ου-
δόλως απαλείφονται, ενώ 
η διεθνής καλλιεργούμενη 
εικόνα παραπέμπει στην 
αντίληψη μιας εναρκτήρι-
ας διαδικασίας επίλυσης 
προβλημάτων, όπου στα 
όμματα της διεθνούς κοι-
νότητας επιτιθέμενος και 
αμυνόμενος εμφανίζουν 
μια πλασματική εξομοίωση, 
η οποία και συμπλέει με την 
αμερικανονατοϊκή θέαση 
μιας όχι κατ’ ανάγκην δίκαι-
ης επίλυσης των όποιων δι-
αφορών, αλλά της απουσί-

ας σύγκρουσης μεταξύ δύο 
νατοϊκών συμμάχων. Δεδο-
μένης, μάλιστα, και της επ’ 
αφορμή του Ουκρανικού, 
επικαιροποιημένης ανα-
βάθμισης και απροσδόκη-
της αφύπνισης του ΝΑΤΟ, 
η ανωτέρω διάσταση κα-
θίσταται, στην οπτική του 
διεθνούς παράγοντα, έτι 
περαιτέρω επιβεβλημένη.

Η Αθήνα, αφετέρου, ούσα 
απούσα στα διεθνώς εν 
Ουκρανία τεκταινόμενα, 
από την άποψη μιας ενερ-
γού παρέμβασης ειρήνης, 
προσερχόμενη στη συνά-
ντηση της Κωνσταντινού-
πολης με τον Τούρκο Πρόε-
δρο, παρακάμπτει επιμελώς 
τη δυνατότητα που της 
προσφέρει η σημερινή συ-
γκυρία μιας διπλωματικής, 
πλην ηχηρής εν προκειμέ-
νω ικανότητας υπόδειξης 
της Τουρκίας ως κατεξο-
χήν χώρας καταπατούσας 
πολλαπλώς το Διεθνές Δί-
καιο και τη διεθνή έννομη 
τάξη, όπερ και συμβαίνει, 
όχι τόσο συγκυριακά, αλλά 
πολύ περισσότερο σε μια 
ιστορική διαδρομή πολλών 
δεκαετιών. 
Συναφώς, η Ελλάδα στο 
πλαίσιο της κατά τα ανω-
τέρω συνάντησης, προ-
σβλέπει πρωτίστως και 
βραχυχρονίως στην εμπέ-
δωση ενός κλίματος «ήρε-
μων νερών» στο Αιγαίο και 
στη δημιουργία συνθηκών 
οικονομικής πρωτίστως 
συνεργασίας μεταξύ των 
χωρών, εκτιμώντας σε μια 
ουτοπική διάσταση πως το 
κλασικώς αποτυπούμενο 
ότι η οικονομία επηρεάζει 
την πολιτική θα μπορούσε 
να τύχει εφαρμογής και 
στην περίπτωση της Αγκυ-
ρας και δη στη συρρίκνωση 

του διεκδικητικού πλαισίου 
της αναθεωρητικής της πο-
λιτικής.

Στο διά ταύτα σχήμα προ-
σέγγισης πολιτικών επίλυ-
σης διαφορών, ουδόλως 
λαμβάνεται υπόψη πως ο 
τουρκικός αναθεωρητισμός 
είναι προϊόν ιστορικών δι-
εργασιών και δομείται στη 
βασική διάσταση του τουρ-
κικού πολιτικού συστήμα-
τος, τουτέστιν συντελείται 
ως κυρίαρχη αντίληψη της 
χώρας ως εθνική στρα-
τηγική, όπερ και αποπνέει 
μια διάσταση υπαρξιακού 
δεδομένου για την Αγκυ-
ρα. Κατά τα ανωτέρω και 
συμπερασματικά, ο επεκτα-
τισμός στην Τουρκία εκδη-
λώνεται ως conditio sine 
qua non της χώρας, ενώ η 

ιδεολογία του, στο τακτικό 
επίπεδο αποτύπωσης, εν-
σωματώνει κάθε βήμα πε-
ραιτέρω διεκδίκησης στη 
διαρκή αναζήτηση πραγ-
μάτωσης του τουρκικού 
οράματος περί υλοποίησης 
της λόγοις και έργοις δια-
κυρησσόμενης και διεκδι-
κούμενης «Γαλάζιας Πατρί-
δας».
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Ως πότε η μελέτη του ΔΙΠΑΕ για τα Παλιά Δικαστήρια θα 
βρίσκεται στα συρτάρια της ΕΤΑΔ;

Το θέμα των Παλιών Δι-
καστηρίων της Καβάλας 
και η αξιοποίηση τους 
ξανά στο επίκεντρο.

Τα Παλιά Δικαστήρια της 
Καβάλας τείνουν να γίνουν 
ένα από τα μεγαλύτερα 
“σήριαλ” στην ιστορία της 
πόλης (μαζί με το Παλιό 
Νοσοκομείο).

Σε δηλώσεις του στο Radio 
ENA 90,5 και στον Απόστο-
λο Ατζεμιδάκη ο πρόεδρος 

του Δικηγορικού Συλλόγου 
Καβάλας Γιώργος Γραμμέ-
νος για ακόμα μία φορά 
δεν φάνηκε αισιόδοξος για 
άμεση λύση στο θέμα αξιο-
ποίησης τους.
“Δυστυχώς η ΕΤΑΔ λει-
τουργεί κράτος εν κράτει. 
Υπάρχει μία μελετη του 
Διεθνούς Πανεπιστημίου 
Ελλάδος σχετικά με την 
αξιοποίηση του κτιρίου και 
βρίσκεται στα συρταρια της 
ΕΤΑΔ. Αυτή την στιγμή μετά 
από τόσες αυτοψίες στον 

χώρο απαιτειται η συνταξη 
μελετης η οποία πρόκειται 
να γίνει από τον Δήμο Κα-
βάλας και να έρθει σε κά-
ποια οικονομική επιτροπή 
ωστόσο δεν γνωριζω το 
σταδιο αυτής της μελέτης” 
ανέφερε ο κ. Γραμμένος

Ελπίδες για το ζήτημα 
του Ειρηνοδικείου Θά-
σου

Παράλληλα Ελπίδες ότι 
μπορεί να εισέλθει σε φάση 

επίλυσης το ζήτημα του Ει-
ρηνοδικείου Θάσου, προ-
έκυψαν από την προγραμ-
ματισμένη συνάντηση που 
έγινε στην Καβάλα το πρωί 
του περασμένου Σαββά-
του (19/3), ανάμεσα στον 
υπουργό Εθνικής Άμυνας, 
Νίκο Παναγιωτόπουλο και 
τα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου του Δικηγο-
ρικού Συλλόγου Καβάλας 
όπως γνωστοποίησε ο κ. 
Γραμμένος.

Μητρόπουλος
Στασιμότητα στα Παλιά Δικαστήρια γιατί ο Δήμος Καβάλας 
δεν θέλει παραχώρηση του κτιρίου στο ΔΙΠΑΕ
Για την στασιμότητα στο 
θέμα της αξιοποίησης 
του παλιού Δικαστικού 
Μεγάρου Καβάλας μίλη-
σε ο Αντιπρύτανης του 
ΔΙΠΑΕ Καβάλας Θανά-
σης Μητρόπουλος.

Το ΔΙΠΑΕ Καβάλας έχει 
καταθέσει εδώ και περίπου 

3 χρόνια ολοκληρωμένη 
μελέτη προς την ΕΤΑΔ η 
οποία ωστόσο δεν έχει προ-
χωρήσει ούτε στο ελάχιστο 
(διαβάστε σχετικά εδώ)

Όπως εξήγησε ο κ. Μητρό-
πουλος στο enanews.gr :

“Υπαρχει μια αντιθετη απο-

ψη. Εμφανιζεται ο δημος να 
μην θελει να αξιοποιηθεί το 
συγκεκριμένο κτίριο από το 
ΔΙΠΑΕ. Αυτό ακριβώς εκμε-
ταλλεύεται η ΕΤΑΔ. Δεν εί-
ναι αντικείμενο για να γίνει 
κατάστημα λιανικών πω-
λήσεων ή οτιδήποτε άλλο 
το συγκεκριμένο κτίριο. Θα 
πρέπει να τιμηθεί με τον 

αντίστοιχο τρόπο που πρέ-
πει να τιμηθεί. Εμείς εδώ 
και 3 χρόνια έχουμε κατα-
θέσει επίσημη μελέτη στην 
ΕΤΑΔ και θέλουμε να είναι 
ένα σημείο αναφοράς μέσα 
στην πόλη της Καβάλας. 
Πράγματι εμείς το κτίριο 
δεν το θέλουμε μόνο για 
εμάς αλλά μπορούμε να 

το μοιραστούμε και με τον 
Δικηγορικό Σύλλογο Κα-
βάλας Στόχος φυσικά είναι 
να τιμηθεί το κτίριο όπως 
του αρμόζει να τιμηθεί και 
όχι να μετατραπεί σε έναν 
χώρο γενικότερης εκμετάλ-
λευσης.”

5ο ΓΕΛ Καβάλας
Επίσκεψη σχολείων από την Εσθονία την Κροατία και τη Τουρκία

Το 5ο λύκειο Καβάλας 
συμμετέχει στο Ευρωπαϊ-
κό πρόγραμμα Erasmus+ 
/ Δράσης ΚΑ229 με τίτλο: 
“Art of recycling, Future 
for environment”. 

Στο πλαίσιο του προγράμ-
ματος έλαβε χώρα με επι-
τυχία η δεύτερη συνάντηση 
εργασίας στην Καβάλα από 
τις 14 έως τις 18 Μαρτίου. 
Συγκεκριμένα, το σχολείο 
μας υποδέχτηκε 9 εκπαι-
δευτικούς και 23 μαθητές 

από εταιρικά σχολεία της 
Εσθονίας, της Κροατίας και 
της Τουρκίας και κατά τη 
διάρκεια της εκπαιδευτικής 
συνάντησης στην πόλη μας 
πραγματοποιήθηκαν ποικί-
λες εκπαιδευτικές και πολι-
τιστικές δράσεις. 

Αρχικά όλοι οι συμμετέχο-
ντες είχαν την ευκαιρία να 
επισκεφθούν και να ξενα-
γηθούν στην παλιά πόλη 
της Καβάλας, στο μουσείο 
του Μεχμέτ Αλί, στο Ιμαρέτ 

και στο κάστρο της πόλης.

Την επόμενη μέρα οι απο-
στολές των τεσσάρων 
χωρών επισκέφθηκαν το 
Κέντρο Περιβαλλοντικής 
Εκπαίδευσης Φιλίππων και 
ξεναγήθηκαν στον αρχαιο-
λογικό χώρο των Φιλίππων 
και στο αντίστοιχο αρχαιο-
λογικό μουσείο, όπου έγι-
ναν βιωματικές δράσεις με 
θέμα το περιβάλλον και την 
προστασία του, ενώ στη 
Βιβλιοθήκη της πόλης μας 

ακολούθησε η προβολή 
του ενδιαφέροντος υλικού 
που είχε ετοιμάσει το κάθε 
σχολείο γύρω από το θέμα 
του προγράμματος. Την 
τρίτη μέρα των εργασιών, 
οι φιλοξενούμενοι μετέ-
βησαν στην Θεσσαλονίκη 
όπου με την επίσκεψή τους 
στο Αρχαιολογικό Μουσείο, 
στο Μουσείο βυζαντινού 
πολιτισμού και στον Λευκό 
Πύργο ήρθαν σε επαφή με 
τον ελληνικό πολιτισμό και 
έγιναν κοινωνοί της πολιτι-

σμικής μας κληρονομιάς.

Από το πλαίσιο των δρα-
στηριοτήτων των ξένων 
ομάδων δεν έλειψε η επί-
σκεψη στο Δημαρχείο στο 
οποίο έγινε παρουσίαση 
του προγράμματος ανακύ-
κλωσης “Followgreen” του 
δήμου Καβάλας, ενώ στη 
συνέχεια οι μαθητές και οι 
εκπαιδευτικοί τους συγκε-
ντρώθηκαν στην αίθουσα 
του Σκακιστικού Ομίλου 
όπου με την πολύτιμη βοή-
θεια της καθηγήτριας καλ-
λιτεχνικών κ. Κουκμά δημι-
ούργησαν έργα τέχνης με 
ανακυκλώσιμα υλικά. Όλες 
αυτές τις ημέρες η αλληλε-
πίδραση μεταξύ των απο-
στολών των πέντε σχολεί-
ων οδήγησε στην ανάπτυξη 
ιδιαίτερα φιλικών σχέσεων, 
που αποτυπώθηκε ανάγλυ-
φα την τελευταία ημέρα 
της επίσκεψής τους κατά τη 
διάρκεια της τελετής λήξης 
των εργασιών.

Η τελετή πραγματοποιή-
θηκε στο σχολείο μας με 
τη θερμή συμμετοχή του 
συλλόγου διδασκόντων και 
των μαθητών μας κατά την 
οποία απονεμήθηκαν στους 
συμμετέχοντες πιστοποιη-
τικά παρακολούθησης. Η 

ημέρα έληξε με την δεξί-
ωση προς τιμήν των καλε-
σμένων μας μέσα σε κλίμα 
ευφορίας και ζεστασιάς.

Συμπερασματικά θα λέγαμε 
πως όλες οι εκπαιδευτικές 
δράσεις και οι βιωματικές 
δραστηριότητες του προ-
γράμματος ολοκληρώθη-
καν με επιτυχία και οι στό-
χοι που είχαν τεθεί εκ των 
προτέρων εκπληρώθηκαν 
στο έπακρο.

Κλείνοντας ευχαριστούμε 
θερμά όλα τα εταιρικά σχο-
λεία για την άψογη συνερ-
γασία.τους, το Δήμο Καβά-
λας με ιδιαίτερη μνεία στον 
Αντιδήμαρχο Παιδείας και 
Πολιτισμού, κ. Α. Μουμτσά-
κη, και στον Αντιδήμαρχο 
καθαριότητας, κ. Σταυρίδη, 
τις κκ. Ελένη Αντωνάρα και 
Ζωή Θεοδοσάκη του ΚΠΕ 
Φιλίππων για την ουσια-
στική τους βοήθεια κατά 
τις δύο πρώτες ημέρες του 
προγράμματος, το Σκακι-
στικό Όμιλο για την παρα-
χώρηση της αίθουσας, την 
κ. Κουκμά για την έμπνευση 
και τις πολύτιμες γνώσεις 
της και φυσικά τη διεύθυν-
ση του σχολείου μας για 
την αμέριστη στήριξή της.



Παρουσία πλήθος κόσμου 
και με σύμμαχο τον καλό 
καιρό πραγματοποιήθηκε η 
μαθητική και η στρατιωτική 
παρέλαση στον Δήμο Παγ-
γαίου.

Οι εκδηλώσεις για τον εορ-
τασμό της 25ης Οκτωβρίου 
ξεκίνησαν με την καθιερω-
μένη θεια λειτουργία στον 
Ιερό Ναό του Αγίου Ελευ-
θέριου ενώ ακουλούθησε 

επιμνημόσυνη δέηση και 
κατάθεση στεφάνων στο 
Ηρώο της Ελευθερούπο-
λης.

Αξιζει να σημειωθεί ότι σε 
όλες τις εκδήλωσης για τον 
εορτασμό της εθνικής επε-
τείου στον Δήμο Παγγαίου 
τηρήθηκαν όλα τα υγειονο-
μικά πρωτόκολλα και μέτρα 
προστασίας κατά του κορο-
νοϊού.
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Δήμος Παγγαίου
Με λαμπρότητα και υπερηφάνεια πραγματοποιήθηκε η στρατιωτική 
και η μαθητική παρέλαση

Ο Δήμαρχος Παγγαίου Φί-
λιππος Αναστασιαδης μι-
λώντας στην εκπομπή ΕΞΕ-
ΛΙΞΕΙΣ του ENA Channel 
με τον Γιάννη Χατζηεμμα-

νουήλ διατύπωσε τις εν-
στάσεις του για την αλάνα 
της Ηρακλειτσας , είπε ότι 
δεν κατατέθηκε κανένα 
πλάνο ακόμη και δεν έγινε 

ούτε καν συνάντηση με τον 
επενδυτή ώστε να συζητή-
σουνε τα ζητήματα.

Παραμένουν οι ενστάσεις του Δήμου Παγγαίου για την Αλάνα 
της Νέας Ηρακλείτσας

Πρόκειται για μια μουσική-
αφηγηματική παράσταση 
αφιέρωμα στα τραγούδια 
που αναφέρονται στον 
αγώνα του 1821 για την 
Ανεξαρτησία του Έθνους 
και στους Ήρωες της επα-
νάστασης κατά του Τούρκι-

κου ζυγού. Μέσα από συγ-
γράμματα προσπαθούμε να 
μεταφέρουμε το κλίμα της 
εποχής, τις αγωνίες των αν-
θρώπων, τις θυσίες και τα 
ιδανικά που τους οδήγησαν 
να αντισταθούν στον δυνά-
στη και να αποκτήσουν την 

ελευθερία τους αφήνοντας 
παρακαταθήκη μια ελεύθε-
ρη πατρίδα για τις επόμε-
νες γενιές.

Την εκδήλωση πλαισιώνει 
η ορχήστρα “ΠΑΓΓΑΙΟΡΕΙ-
ΤΕΣ” με 30 μουσικούς και 
τραγουδιστές καθώς και η 
μικτή χορωδία του Σύγχρο-
νου Ωδείου Παγγαίου.

Η εκδήλωση πραγματοποι-
είται με την συνδρομή της 
ΦΡΟΥΡΑΣ ΠΑΓΓΑΙΟΥ. Την 
επιμέλεια των κειμένων και 
την αφήγηση έχει ο Βασί-
λης Καλτσογιάννης ενώ την 
διεύθυνση της ορχήστρας ο 
Νίκος Μπογιάρης.

To “ΜΟΥΣΙΚΟ ΑΝΘΟΛΟ-
ΓΙΟ – ΟΙ ΗΡΩΕΣ του 1821” 
θα πραγματοποιηθει  το 
Σάββατο στις 26 Μαρτίου 
2022 στις 19:00 στο Αμ-
φιθέατρο “Φρ.Παπαχρηστί-
δης” στο Δήμο Παγγαίου 
στην Ελευθερούπολη. Η Εί-
σοδος ειναι ΕΛΕΥΘΕΡΗ για 
το κοινο.

Σύγχρονο Ωδείο Παγγαίου
Αφιέρωμα στα τραγούδια του 1821

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                          ΑΔΑ: Ψ9ΥΥΩΞΨ-ΚΩΚ
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ                         ΕΡΓΟ: "ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ  
ΔΗΜΟΣ ΠΑΓΓΑΙΟΥ                        ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΟΔΩΝ ΔΗΜΟΥ ΠΑΓΓΑΙΟΥ"
Αρ. Μελ. 1010 / 2022
Αρ. Πρωτ.: 4553/22-03-2022               CPV: 45233222-1

                                                                 
ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

1. Ο Δήμαρχος Παγγαίου προκηρύσσει Δημόσιο Ανοικτό Ηλεκτρονικό Διαγωνισμό για 
την επιλογή αναδόχου με κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομι-
κή άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής για την κατασκευή του έργου : «ΑΠΟΚΑΤΑ-
ΣΤΑΣΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΟΔΩΝ ΔΗΜΟΥ ΠΑΓΓΑΙΟΥ» με προϋπολογισμό 
403.225,81 ΕΥΡΩ (χωρίς ΦΠΑ). Το έργο συντίθεται από τις ακόλουθες κατηγορίες ερ-
γασιών: ΟΔΟΠΙΪΑΣ με προϋπολογισμό 400.175,46€ (με Γ.Ε.+Ο.Ε+Απρόβλεπτα).

2. Ο διαγωνισμός θα γίνει την 11η του μηνός Απριλίου του έτους 2022 ημέρα Δευτέρα από 
την Επιτροπή Διαγωνισμού Έργων. Ώρα λήξης κατάθεσης προσφορών 10 π.μ. Οι φάκελοι των 
προσφορών υποβάλλονται μέσα στην παραπάνω προθεσμία από τους ενδιαφερομένους ηλε-
κτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ. Για τη συμμε-
τοχή στην παρούσα διαδικασία οι ενδιαφερόμενοι οικονομικοί φορείς απαιτείται να διαθέτουν 
ψηφιακή υπογραφή, χορηγούμενη από πιστοποιημένη  αρχή  παροχής ψηφιακής υπογραφής και 
να εγγραφούν στο ηλεκτρονικό σύστημα (ΕΣΗΔΗΣ- Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.gov.gr) 
ακολουθώντας την κατωτέρω διαδικασία εγγραφής του άρθρου 5 παρ. 1.2 έως 1.4 της Κοινής 
Υπουργικής Απόφασης με αρ. 117384/26-10-2017 (3821 Β').
Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση  στα  έγγραφα  της  
σύμβασης  στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο, χώρο “ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί”  της  πύλης  www.
promitheus.gov.gr,  καθώς  και  στην ιστοσελίδα(http://www.dimospaggaiou.gr/prokirixeis-
menu/erga-menu

3. Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποι-
ούνται για έργα κατηγορίας   ΟΔΟΠΙΪΑΣ,   ως   προβλέπεται  στην   παρ  3β   του  άρθρου  76   
του   Ν.   4412/2016   και  που  είναι εγκατεστημένα σε:
α) σε κράτος-μέλος της Ένωσης,
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση 
δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του 
σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και
δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν 
συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δη-
μοσίων συμβάσεων.
Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης.

5. Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους 
8.007,42 ΕΥΡΩ και ισχύ τουλάχιστον 13 μήνες και 30 ημέρες, μετά την ημέρα διεξαγωγής του 
διαγωνισμού. Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι δέκα τρείς (13) μήνες.

6. Το έργο χρηματοδοτείται από πιστώσεις ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΚΑΙ ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ.

7. ΔΕΝ προβλέπεται η χορήγηση προκαταβολής στον Ανάδοχο.

8. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Παγ-
γαίου.

Ελευθερούπολη, 22/03/2022

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 5 ΝΕΣΤΟΣinfo@enachannel.gr
Δευτέρα 28 Μαρτίου 2022

Με επισημότητα η Παρέλαση της 25ης Μαρτιου
στον Δήμο Νέστου

Με λαμπρότητα, καλό και-
ρό και φυσικά πλήθος κό-
σμος εορτάστηκε στο Δήμο 
Νέστου μετά απο δύο χρό-
νια απαγορεύσεων λόγω 
πανδημίας η επέτειος της 
Ελληνικής Επανάστασης το 
1821.

Δείτε το βίντεο με όλη την 
κάλυψη της παρέλασης 
απο τον τηλεοπτικό σταθμό 
ΕΝΑ Channel.

Μέσα σε λίγες ώρες τρία περιστατικά φωτιάς από καλαμιές στο 
Νέστοίσουμε αυτούς τους ασθενείς
Μέσα σε διάστημα λίγων 
ωρών εκδηλώθηκαν συ-
νολικά τρεις πυρκαγιές 
από καύση καλαμιών 
στο Νέστο.

Μάλιστα η μία το μεσημέρι 
της Τρίτης 22 Μαρτίου πα-
ραλίγο να επεκταθεί περισ-
σότερο καθώς κινδύνευσαν 
επιχειρήσεις ακόμα και οι-
κίες!

Το βράδυ της Τρίτης μά-
λιστα η Π.Υ Καβάλας και 
Χρυσούπολης κλήθηκε να 
αντιμετωπίσει ακόμα ένα 
περιστατικό στο Ερατεινό 
πάλι μετά από καύση καλα-
μιών.

Φιλοτεχνείται το δημαρχιακό Μέγαρο Νέστου με έργα του 
ζωγράφου Δημήτρη Ναλμπάντη

Την τιμή να παρουσία-
ση τα έργα του Δημήτρη 
Ναλμπάντη στον Υπουρ-
γό Εθνικής Άμυνας Νίκο 
Παναγιωτόπουλο είχε ο 
δήμαρχος Νέστου Σάββας 
Μιχαηλίδης. Ο Δήμαρχος 
Νέστου έκανε μια μικρή 
ξενάγηση παρουσιάζοντας 
την καινούργια πλέον όψη 
του δημαρχείου μεσα από 
τις ιδιαίτερες τοιχογραφίες 
του φημισμένου Έλληνα 
ζωγράφου Δημήτρη Ναλ-
μπάντη, έργο του οποίου 
επιλέχθηκε από τον ΟΗΕ 
για να γίνει γραμματόσημο 
στη σειρά «Ο κόσμος του 
2000».  

Το Εθνικό μας Σύμβολο, 
κοσμεί περήφανα την κε-
ντρική είσοδο του δημαρ-
χείου μιας και ο Δημήτρης 
Ναλμπάντης είναι ο ζω-
γράφος της Ελληνικής Ση-
μαίας, ενώ αρκετά είναι και 
τα έργα που είναι εμπνευ-
σμένα από το περιβάλλον, 
την φύση, αλλά και από την 
καθημερινότητα μιας αλλο-
τινής εποχής.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Η γαλανόλευκη μας ..Ενώ-
νει . Διακόσια  συν ένα χρό-
νια Ελλάδα. Αυτή η φωτο-
γραφία (1) του αδελφού 
μου, του Γιώργου Παπα-
κοσμά (πριν μερικά χρόνια 
σε παρέλαση στην Καβάλα 
στην παραλιακή λεωφόρο 
Εθνικής Αντιστάσεως ) με 

.. οδήγησε να ψάξω από 
πότε υπάρχει σημαία στον 
πύργο του Φρουρίου στη 
συνοικία της Παναγίας.

 Ο ιστός της σημαίας και 
φυσικά η γαλανόλευκη 
κυματίζει στο ψηλότερο 
σημείο της πόλης μας από 
το 1946, τότε το Δημοτι-

κό Συμβούλιο πήρε από-
φαση να κατασκευαστεί ο 
πρώτος ιστός στον οποίο 
εδώ και δεκαετίες αντικρί-
ζουμε και υποκλινόμαστε 
στο Εθνικό μας σύμβολο. 
Μερικά χρόνια μετά ιστός 
σημαίας τοποθετήθηκε και 
στην πλατεία Ελευθερίας, 

ήταν ο Φεβρουάριος του 
1962 και με πρόταση της 
τότε διοίκησης της 11ης 
Μεραρχίας Πεζικού, που 
είχε έδρα την Καβάλα , ο 
Δήμος τοποθέτησε ιστό. 

Η Μεραρχία είχε αναλάβει 
την έπαρση και την υπο-
στολή της σημαίας κάθε 

Κυριακή με την παρουσία 
τιμητικού αγήματος και 
φυσικά της Στρατιωτικής 
Μουσικής. Κάτι που γίνεται 
και στις ημέρες μας , χωρίς 
φυσικά την παρουσία μου-
σικής. 

Η ύψωση της σημαίας έχει 
μια ιδιαίτερη σημασία , 
αφού τον Ιούνιο του 1913 
, κατά την Απελευθέρωση 
της πόλης, ο Πλωτάρχης 
Α. Κριεζής ύψωσε την γα-
λανόλευκή στον ιστό του 
τότε Οθωμανικού διοικη-
τηρίου αναγγέλλοντας την 
κατάληψη της πόλης από 
το Ναυτικό και την έντα-
ξη της στον Εθνικό κορμό. 
Στους κύκλους οι τρείς ση-
μαίες , του Φρουρίου , του 
Δήμου Καβάλας στο γερα-
νό στο Λιμάνι και αυτή της 
20ης Μεραρχίας ΤΘ που 
έχει έδρα την Καβάλα.

Η ΣΥΝΟΙΚΙΑ ΤΟΥ ΑΓΙΟΥ 
ΛΟΥΚΑ

Περίπου σαράντα τα χρό-
νια της φωτογραφίας(2) .. 
το σχολείο έχει χτιστεί και 
από τους πρώτους τσιμε-
ντένιους δρόμους διασχί-
ζει τη νέα συνοικία του 
Αγίου Λουκά ..που ανέμενε 
και το χτίσιμο της Εκκλη-
σίας (αριστερά) . Όμως 
οι παλιοί πρώτοι κάτοικοι  
αποκαλούν την περιοχή 
τους “Βιετνάμ” . 

Αναζητώντας μαθαίνεις.. 
έτσι όταν έγιναν τα πρώ-
τα σπίτια, “λαθραία”  τέλη 
με αρχές των δεκαετιών 
1960 και 1970 ,  υπήρχε 
και ένα πεδίο βολής. .. του 
στρατού λίγο πιο ψηλά στο 
βουνό για τις ανάγκες εκ-
παίδευσης της Μεραρχίας. 
Τότε μαίνονταν και ο πόλε-
μος στο μακρινό Βιετνάμ , 
οι ήχοι των βολών και των 
εκρήξεων ακούγονταν και 
για αυτό οι κάτοικοι έλε-
γαν ..μας στείλατε να μεί-
νουμε ..στο Βιετνάμ.

Ο “ΠΛΟΥΤΟΣ” ΤΟΥ ΔΙΑ-
ΔΙΚΤΥΟΥ 

Στην παγκόσμια διαδικτυα-
κή πλατφόρμα αγορών και 
πωλήσεων ebay συναντά 
κανείς πολύτιμα στοιχεία 
ιστορίας μέσα από φωτο-
γραφίες που εμφανίζονται 
από τους κατόχους τους, 
προς πώληση . Η αναζήτη-
ση με φέρνει μπροστά σε 
τεκμήρια τοπικής ιστορί-
ας που βρίσκονται ανά το 
κόσμο. Η φωτογραφία (3) 
είναι .. “από το αεροδρόμιο 
του Αμυγδαλεώνα στην 
Καβάλα και δείχνει ένα 
αεροσκάφος Taylorcraft 

Auster AOP MK III της  
RAF της Αγγλικής Πολεμι-
κής Αεροπορίας ,. 

Είναι γνωστό ότι μετά το 
τέλος του πολέμου στην 
Καβάλα μεταστάθμευσε 
για μικρό χρονικό διάστη-
μα μονάδα του Αγγλικού 
Στρατού από την φωτο-
γραφία προκύπτει ότι θα 
υπήρχε και δύναμη της Αε-
ροπορίας των Άγγλων . 

Σίγουρα στην φωτογρα-
φία θα εικονίζονται και 
Έλληνες .. άραγε ποιοι 
να είναι;”. Είχα γράψει σε 
ανάρτηση μου πριν μερικά 
χρόνια και ο Καβαλιώτης 
και καλός φίλος Γιάννης 
Καραβάς μου είχε επιση-
μάνει: “ Μου θύμισες μια 
παλιότερη δική μου δη-
μοσίευση.  Η φωτογραφία 
είναι τραβηγμένη στο αε-
ροδρόμιο του Αμυγδαλεώ-
να και η ημερομηνία είναι 
γραμμένη στο πίσω μέρος. 

Δεύτερος από αριστερά, 
δίπλα στον πιλότο, με το 
ανοιχτόχρωμο κοστούμι ο 
θείος μου Λευτέρης Μπα-
τζάκας”. Προσθέτοντας 
στη διοιγηση του Ι. Κα-
ραβά έγραψα: “ Είναι στο 
υπόστεγο του Αεροδρο-
μίου το οποίο υπάρχει και 
σήμερα, η πίσω όψη της 
φωτογραφίας (που κυκλο-
φορεί στο ebay) γράφει 
την Καβάλα με ..τα  "λ" και 
μάλλον είναι του Καπάιου 
, αυτό που μας μπερδεύει 
είναι ότι υπάρχει σφραγί-
δα στρογγυλή .. μπορεί να 
ήταν προπολεμική του φω-
τογραφείου ... ή κάποιας 
υπηρεσίας δεν είναι ευδι-
άκριτη”.

ΟΙ ΦΙΛΙΠΠΟΙ

Μια ακόμα φωτογραφία 
(4) που είναι από το e-bay  
και εικονίζει Καβαλιώτες 
αθλητές του στίβου του 
συλλόγου “ΦΙΛΙΠΠΟΙ” . 

Σχεδόν ένα αιώνα πίσω 
, στην Ξάνθη , αγωνίζο-
νταν στους 4ους Πανθρα-
κικούς αγώνες που είχαν 
γίνει στην Ξάνθη από 27 
- 30 Ιουλίου 1926. Μήπως 
μπορούμε να αναγνωρί-
σουμε πρόσωπα ; 

H εκπαιδευτικός και Γυ-
μνάστρια Λ. Βουζανίδου με 
πληροφόρησε πρόσφατα, 
ότι με το κοστούμι είναι ο 
προπονητής τους Γεώργιος 
Παπαχριστοδούλου

Καλοκαίρι 2012 μια ομάδα 
δημοσιογράφων από την 
Ουκρανία και το Κίεβο επι-

σκέπτεται την Καβάλα. Κα-
λεσμένοι της Περιφέρειας 
και του Ελληνικού Οργανι-
σμού Τουρισμού μια συνά-
ντηση μαζί τους στο ξενο-
δοχείο LUCY και συζήτηση 
για τις τουριστικές δυνα-
τότητες της περιοχής μας .. 
μια από τις ερωτήσεις πως 
ζούμε με την ..οικονομική 
κρίση και τα επακόλουθα 
αυτής, αν έχουμε ρεύμα 
..όλες τις ώρες της ημέρας,
μου φάνηκε λίγο περίερ-
γη η ερώτηση ..αλλά την 
..προσπέρασα με χαμόγε-
λο.. και συνέχισα για τα 
πλεονεκτήματα της περιο-
χής μας. 

Είχαν ήδη επισκεφθεί 
την Θάσο και την ευρύ-
τερη περιοχή και έμειναν 
εντυπωσιασμένοι από την 
ομορφιά της Πατρίδας μας 
Μιλούσαν όμως με καμάρι 
και  για την δική τους πα-
τρίδα . 

Ένα βιβλίο ..από τα μέρη 
τους το αναμνηστικό τους 
δώρο. Δέκα χρόνια μετά η 
σκέψη μου στους ανθρώ-
πους αυτούς.. που η ζωή 
τους άλλαξε σε μια στιγμή. 
Εύχομαι να είναι όλοι καλά 
στην υγεία τους και να 
ανταμωθούμε ξανά..

ΕΥΧΕΣ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΚΑΛΑ

Η φωτογραφία (5) εί-
ναι από το καλοκαίρι του 
2012, όπου  μια ομάδα 
δημοσιογράφων από την 
Ουκρανία και το Κίεβο επι-
σκέπτεται την Καβάλα. 
Καλεσμένοι της Περιφέ-

ρειας Ανατολικής Μακε-
δονίας και Θράκης και του 
Ελληνικού Οργανισμού 
Τουρισμού μια συνάντηση 
μαζί τους στο ξενοδοχείο 
LUCY και συζήτηση για τις 
τουριστικές δυνατότητες 
της περιοχής μας .. μια από 
τις ερωτήσεις , που είχα 
δεχθεί με την θεσμική ιδιό-
τητα ώς Αντιπεριφερειάρ-
χης Τουρισμού, τότε , ήταν 
..πως ζούμε με την ..οικο-
νομική κρίση και τα επακό-
λουθα αυτής, και αν έχου-
με ρεύμα ..όλες τις ώρες 
της ημέρας, μου φάνηκε 
λίγο περίεργη η ερώτηση 
..αλλά την ..προσπέρασα 
με χαμόγελο.. και συνέχισα 
για τα πλεονεκτήματα της 
περιοχής μας. 

Είχαν ήδη επισκεφθεί 
την Θάσο και την ευρύ-
τερη περιοχή και έμειναν 
εντυπωσιασμένοι από την 
ομορφιά της Πατρίδας μας 
Μιλούσαν όμως με καμάρι 
και  για την δική τους πα-
τρίδα . 

Ένα βιβλίο ..από τα μέρη 
τους το αναμνηστικό τους 
δώρο. Δέκα χρόνια μετά 
η σκέψη μου είναι στους 
ανθρώπους αυτούς.. που 
η ζωή τους άλλαξε σε μια 
στιγμή. Εύχομαι να είναι 
όλοι καλά στην υγεία τους 

και να ανταμωθούμε ξανά..

*Ο Κωνσταντίνος Π. Παπα-
κοσμάς καταγράφει τη νεό-
τερη ιστορία της πόλης μας.

Η γαλανόλευκη μας Ενώνει…
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*
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Απάντηση στους ισχυρι-
σμούς του ΣΥΡΙΖΑ Καβάλας 
και της βουλευτή Τάνιας 
Ελευθεριάδου (διαβάστε 
εδώ) έδωσε ο Υπουργός 
Άμυνας Νίκος Παναγιωτό-
πουλος

Όπως τόνισε ο ίδιος :
Παρά τις αβάσιμες φη-
μολογίες που διέδωσε με 
ανακοίνωσή του ο ΣΥΡΙΖΑ 
Καβάλας υπογραμμίζεται 
ότι με την υπ’ αριθμ. 1254-
125/22-3-2022 τροπο-
λογία του Υπουργείου Οι-
κονομικών, η Θάσος και η 
Σαμοθράκη συμπεριλαμβά-
νονται στις περιοχές χορή-

γησης οικονομικής ενίσχυ-
σης, λόγω της αύξησης του 
ενεργειακού κόστους.

Ο πρωθυπουργός Κυριάκος 
Μητσοτάκης και η κυβέρνη-
ση της Νέας Δημοκρατίας 
στέκεται στο πλευρό των 
πολιτών που δοκιμάζονται, 
και αυτό δεν αλλάζει με τις 
αβάσιμες φημολογίες αγω-
νίας της αξιωματικής αντι-
πολίτευσης και τον τοπικών 
στελεχών του.

Σχετική ανακοίνωση εξέ-
δωσε και ο βουλευτής Κα-
βάλας της Ν.Δ Γιάννης Πα-
σχαλίδης.

Παναγιωτόπουλος
Δεν ευσταθούν οι ισχυρισμοί ΣΥΡΙΖΑ για Θάσο και Σαμοθράκη

Επιμνημόσυνη δέηση και 
κατάθεση στεφάνων πραγ-
ματοποιήθηκε σήμερα στο 
πλαίσιο των εορταστικών 
εκδηλώσεων για την εθνική 
επέτειο της 25ης Μαρτίου 
1821 στο νησί της Θάσου. 

Αμέσως μετά τις καταθέ-
σεις στεφάνων, ακολούθη-
σε η καθιερωμένη μαθητική 
και στρατιωτική παρέλαση 
στην κεντρική λεωφόρο 
του Λιμένα της Θάσου. 

Το πρωί τελέστηκε Θεία 

Λειτουργία και αλλα και 
Δοξολογία στον ιερο Ναό 
του Αγ. Νικολάου. 

Το «παρών» στις επετειακές 
εκδηλώσεις έδωσε σύσσω-
μη η πολιτική και πολιτεια-
κή ηγεσία του τόπου. 

Πλήθος κόσμου παραβρέ-
θηκε από νωρίς στην πα-
ραλιακή όδο του Λιμένα 
όπου και πραγματοποιήθη-
κε καταχειροκροτούμενη η 
μαθητική και στρατιωτική 
παρέλαση.

Δήμος Θάσου
Με κάθε επισημότητα ο Εορτασμός της 25ης Μαρτίου στον Λιμένα

Ο Βουλευτής Π.Ε. Καβά-
λας και Θάσου Γιάννης Πα-
σχαλίδης, σε δελτίο τύπου 
που ανήρτησε, ενημερωνει 
τους συμπολίτες του και 
ειδικά τους Θάσιους ότι 
μετά από την καίρια πα-

ρέμβασή του τροποποιή-
θηκαν οι παράγραφοι 2 α 
και 2 γ του άρθρου 5 της 
Υπουργικής Τροπολογίας 
που αφορά στη χορήγηση 
της οικονομικής ενίσχυσης 
λόγω αύξησης του ενερ-

γειακού κόστους και πλέον 
αναφέρονται ρητώς και οι 
κάτοικοι της Θάσου ως δι-
καιούχοι των 50€, που εκ 
παραδρομής δεν αναφέρ-
θηκαν στην αρχική τροπο-
λογία.

Γ. Πασχαλίδης
Δικαιούχοι της επιδότησης για το ενεργειακό κόστος και οι 
Θάσιοι συμπολίτες μας
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Σημαντικά ζητήματα 
έθεσε ο Περιφερειάρχης 
Ανατολικής Μακεδονίας 
και Θράκης κ. Χρήστος 
Μέτιος στις συναντήσεις 
που πραγματοποίησε 
στην Αθήνα.

Αρχικά, ο κ. Μέτιος είχε συ-
νάντηση με τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. 
Τάκη Θεοδωρικάκο, με τον 
οποίο συζήτησαν θέματα 
που αφορούν στην ασφά-
λεια των πολιτών αλλά και 
τις ανησυχίες της τοπικής 
κοινωνίας για τα έργα που 
κατασκευάζονται στο Φυ-
λάκιο της Ορεστιάδας.

Ο κ. Υπουργός ανέφερε 
στον κ. Μέτιο ότι τα τε-
λευταία στοιχεία της ΕΛΑΣ 
δείχνουν σημαντική μείωση 
των δεικτών εγκληματι-
κότητας στην Περιφέρεια 
ΑΜΘ ενώ τον διαβεβαίω-
σε για ακόμη μια φορά ότι 
δεν τίθεται θέμα αύξησης 
της χωρητικότητας του 
ΠΡΟΚΕΚΑ στην Ορεστιάδα 
πάνω από τα 375 άτομα.

Σε ό,τι αφορά δε στη δια-
δικασία πρόσληψης 400 
συνοριοφυλάκων στην πε-
ριοχή, αυτή βρίσκεται στην 

τελική της φάση.

Στη συνέχεια ο κ. Μέτιος 
είχε συναντήσεις με τον 
Υπουργό Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίμων κ. 
Γιώργο Γεωργαντά και τον 
Υφυπουργό κ. Γιώργο Στύ-
λιο.

Συζήτησαν για τις επισκέ-
ψεις που θα πραγματοποι-
ήσουν στην Περιφέρεια 
ΑΜΘ το επόμενο διάστημα, 
ο κ. Στύλιος τις επόμενες 
ημέρες και στη συνέχεια ο 
κ. Γεωργαντάς, μετά από 
πρωτοβουλία του κ. Μέτι-
ου, ώστε οι αγρότες και οι 
κτηνοτρόφοι της Περιφέ-
ρειας να έχουν τη δυνα-
τότητα να συνομιλήσουν 
απευθείας μαζί τους.

Συζήτησαν επιπλέον θέμα-
τα που απασχολούν τους 
ανθρώπους του πρωτογε-
νούς τομέα στην Περιφέ-
ρεια ΑΜΘ καθώς επίσης τα 
ζητήματα που έθεσαν στον 
κ. Μέτιο οι καπνοπαραγω-
γοί και οι κερασοπαραγω-
γοί κατά τις συναντήσεις 
που είχαν μαζί του τις τε-
λευταίες ημέρες.

Σημαντικά ζητήματα έθεσε ο Περιφερειάρχης ΑΜ-Θ σε 
συναντήσεις με Υπουργούς στην Αθήνα

7 στους 10 είναι κατά 
της Ρωσίας

Διαβάστε στην δημοσκό-
πηση του Mega, τι λένε οι 
Έλληνες για τον πόλεμο 
στην Ουκρανία. Πόσοι συμ-
φωνούν με την αποστολή 
πολεμικού υλικού από την 
Ελλάδα στο Κίεβο

Στο δεύτερο μέρος της 
δημοσκόπησης του Mega 
από την εταιρεία Metron 
Analysis, όπου η διαφορά 

της Νέας Δημοκρατίας με 
τον ΣΥΡΙΖΑ βρίσκεται στις 
7,6 μονάδες. Οι ψηφοφό-
ροι απάντησαν σε θέματα 
που αφορούν τον πόλεμο 
στην Ουκρανία.

Στο ερώτημα για το αν εί-
στε υπέρ ή κατά της Ρω-
σίας στον πόλεμο της Ου-
κρανίας: υπέρ απάντησε το 
13%, κατά το 70%, ούτε 
υπέρ ούτε κατά το 9%, και 
8% ΔΓ/ΔΑ.

Για το ποια θα είναι η έκ-
βαση του πολέμου: το 53% 
είπε πως «θα περιοριστεί σε 
τοπική κλίμακα ανάμεσα σε 
Ρωσία και Ουκρανία», ενώ 
το 40% ότι «είναι πιθανό 
να οδηγηθεί σε παγκόσμια 
σύρραξη», 7% ΔΓ/ΔΑ.

Είστε υπέρ ή κατά των κυ-
ρώσεων κατά της Ρωσίας; 
Υπέρ 60%, κατά 30%, ούτε 
υπέρ ούτε κατά 4%, 6% 
ΔΓ/ΔΑ

Για την αποστολή πολεμι-
κού υλικού στην Ουκρανία 
από την Ελλάδα: 29% συμ-
φωνώ, 66% διαφωνώ, 2% 
ούτε συμφωνώ ούτε δια-
φωνώ, 3 ΔΓ/ΔΑ.

Για το αν πρέπει να δη-
μιουργηθεί ευρωπαϊκός 
στρατός: 52% συμφωνεί, 
το 40 λέει να μείνει όπως 
είναι τώρα και 8% ΔΓ/ΔΑ

Δημοσκόπηση Mega
Τι λένε οι Έλληνες για τον πόλεμο στην Ουκρανία

Σε δηλώσεις στο κεντρικό 
δελτίο ειδήσεων του ENA 
Channel με την Χριστίνα 
Νεφραίμ προχώρησε το 
βράδυ της Τετάρτης ο Πρό-
εδρος του Πανελλήνιου 
Συλλόγου Πομάκων Αχμέτ 
Ιμάμ

Ο κ. Ιμάμ έδωσε τις δικές 
του απαντήσεις προς τον 
Μεβλούτ Τσαβούσογλου ο 
οποίος για ακόμα μία φορά 
προχώρησε σε προκλήσεις 
σχετικά με την μειονότητα 
στην Θράκη.

“Καθε φορά όταν γίνεται 
κάτι σχετικά με την μειονό-

τητα της Θράκης η Τουρκία 
θεωρεί ότι είμαστε τουρκική 
μειονότητα. Δεν είναι έτσι. 
Δεν είμαστε όλοι Τούρκοι. 
Αυτό έγινε με αφορμή ένα 
παλιό νεκροταφείο και κά-
ποιες εργασίες που γίνοντα 
εκεί με αποτέλεσμα ο Τσα-
βούσογλου να βρει πάτημα 
και να αναφέρει αυτά τα 
πράγματα. Ότι ακριβώς δη-
λαδή η Ελλάδα δεν σέβεται 
τα μνημεία και γκρεμίζει 
τα μουσουλμανικά νεκρο-
ταφεία. Και όμως κ. Τσα-
βούσογλου καλύτερα να 
ενημερωθείτε καλύτερα το 
τι ακριβώς έχει γίνει.” πρό-
σθεσε τέλος ο κ. Ιμάμ.

Αχμέτ Ιμάμ 
Δεν είμαστε όλοι Τούρκοι κ. Τσαβούσογλου!
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Μείωση στην κίνηση 
των Πρατηρίων κατά 
50% στην Καβάλα

Είχα μία πολύ σημαντική 
συνάντηση με το σωματείο 
βενζινοπωλών Καβάλας, 
για να συζητήσουμε την 
αύξηση τιμών καυσίμων, το 
οποίο απασχολεί όλη την 
τοπική κοινωνία. 
Ένα από τα βασικά σημεία 
που συζητήσαμε είναι να 
αντιμετωπίσουμε τυχόν ση-
μεία αισχροκέρδειας από 
τυχόν επιτήδειους, βέβαια 
από τους εργαζόμενους 
που κάνουν τους ελέγχους 
στην Καβάλα και από όλους 
τους ελέγχους που έχουνε 
γίνει δεν έχει προκύψει το 
παραμικρό. 
Το σωματείο βέβαια είναι 
ένα ενεργό σωματείο και 
κάνει και το ίδιο ελέγχους 

ως προς τα μέλη του για 
αυτό μπορούμε να πούμε  
ότι μέχρι σήμερα στο ζήτη-
μα αυτό δεν έχει προκύψει 
το παραμικρό. 

Ένα ζήτημα που έχει προ-
κύψει και το συζήτησα με 
το σωματείο είναι η διά-
ταξη του νόμου σχετικά 
με το περιθώριο κέρδους 
που επιτρέπει τους πρα-
τηριούχους να έχουνε την 
τρέχουσα περίοδο που έχει 
ακριβύνει η τιμή των καυσί-
μων.  Υπαρχει 1 λάθος στην 
διατύπωση του νόμου,  γε-
γονός που μπορεί να επι-
τρέψει σε κάποιους να εκ-
μεταλλευτούν αυτό το κενό 
και να έχουνε μεγαλύτερα 
περιθώρια κέρδους από τα 
επιτρεπόμενα. Ηδη το σω-
ματείο μέσω της ομοσπον-
δίας έχει κάνει διάβημα 

προς τον Υπουργό Ανάπτυ-
ξης και έχουν διαβεβαίωση 
ότι την επόμενη βδομάδα 
θα αλλάξει διατύπωση του 
νόμου προκειμένου αντι-
μετωπιστεί το πρόβλημα 
αυτό.  
Είναι ένα βασικό ζήτημα το 
οποίο εντόπισε και ίδια  η 
διεύθυνση ανάπτυξης στην 
συζήτηση που είχαμε σή-
μερα εδώ. Όντως η διατύ-
πωση του νόμου άφηνε ένα 
τέτοιο που θα μπορούσε 
κάποιος να εκμεταλλευτεί 
τις αυξομειώσεις τις τιμές 
των καυσίμων και  ουσια-
στικά να κερδοσκόποι και 
να βγάζει χρήματα περισ-
σότερα από κάποιον έτοιμο 
πρατηριούχο όποιος τηρεί 
κανονικά την νομοθεσία. 

Από εκεί και πέρα συζητή-
σαμε βέβαια και τα προβλή-

ματα που αντιμετωπίζουν 
οι ίδιοι οι πρατηριούχοι, 
ήδη η κίνηση στα πρατήρια 
είναι ιδιαίτερα  μειωμένη, 
κοντά στο 50 %,  λόγω της 
αύξησης των τιμών.  Θα 
πρέπει κάποια στιγμή να 
δούμε και το πως μπορούν 
να στηριχθούν και οι ίδιοι 
οι  επαγγελματίες, γιατί 
αντιλαμβάνεστε όλοι ότι αν 
συνεχίσει επι μακρον αυτή 
η κατάσταση, δυστυχώς κά-
ποια από τα πρατήρια δεν 
θα μπορέσουν να ανταπο-
κριθούν πλέον στα έξοδα 
λειτουργείας τους. 

Φώτης Πούλος – Πρόε-
δρος σωματείου βενζι-
νοπωλών Καβάλας 

Εγώ ήθελα να ευχαριστή-
σω ιδιαίτερα και τον κύριο 

Γάκη είχαμε μια πολύ καλή 
και γόνιμη συνεργασία, νο-
μίζω ότι όλα αυτά τα χρόνια 
υπάρχει μία καλή συνεργα-
σία και ένα παραπάνω σή-
μερα το οποίο βρεθήκαμε 
μαζί εδώ. 

Όπως  ανέφερε και ο κύ-
ριος Γάκης  υπάρχουνε 
πολλά προβλήματα με τις 
αυξήσεις των τιμών το 
οποίο αντιμετωπίζουμε όλα 
τα νοικοκυρά. Θέσαμε  ότι 
αυτή τη στιγμή το καλύτε-
ρο πράγμα που μπορούσε 
να γίνει ήταν η μείωση των 
ειδικών φόρων κατανάλω-
σης για να υπάρχει αποσυ-
μπίεση,  δυστυχώς δεν είναι 
στο χέρι κανενός μας αυτόν 
που βρίσκομαι σε αυτό το 
γραφείο αυτή τη στιγμή. 

Δείξαμε λίγο τα θέματα τα 
οποία έχουν προκύψει με 
το νόμο στο οποίο περιμέ-
νουμε περαιτέρω διευκρι-
νίσεις και θεωρώ ότι τις 
επόμενες μέρες ότι χρεια-
στεί θα είμαστε κοντά και 
δίπλα, ώστε ότι πρόβλημα 
προκύψει να μπορέσουμε 
να αντιμετωπίσουμε χω-
ρίς κανένα προβλημα και 
στους πρατηριούχους και 
πολύ περισσότερους κατα-
ναλωτές.          

Μιχάλης Μεταξάς – 
Αντιπρόεδρος σωματεί-
ου βενζινοπωλών Καβά-
λας 

 Από την συνάντηση που εί-
χαμε υπέχει η  διαπίστωση 
τόσο από τις αρμόδιες υπη-
ρεσίες όσο και από εμάς 
τους ίδιους που εκπροσω-
πούμε το κλάδο των πρα-
τηριούχων ότι τουλάχιστον 
στο Νομό Καβάλας δεν 
υπάρχει το παραμικρό δείγ-
μα αισχροκέρδειας, ίσα-ίσα 
όλοι συνάδελφοι δουλεύ-
ουν και κάτω από το περι-
θώριο κέρδους,δουλεύει 
ο ανταγωνισμός γι' αυτό 
και βλέπουμε διαφορετι-

κές τιμές στα πρατήρια. Μη 
βιάζονται  οι καταναλωτές 
να κρίνουν  τις μειώσεις 
στις ταμπέλες μας διότι 
κάθε παρατηρώ αγοράζει 
διαφορετικές μέρες και με  
διαφορετικές τιμές. Και 
κάτι που έχουμε διαπιστώ-
σει πρώτη φορά, στα τόσα 
χρόνο που είμαστε στο σω-
ματείο, έχουμε φοβερές δι-
ακυμάνσεις καθημερινά στα 
καύσιμα, δεν είναι μικρές οι 
διακυμανσεις, Δημάδη βλέ-
πουμε ότι το πρωί το χρη-
ματιστήριο ξεκινάει με τα 
110 δολάρια το βαρέλι και 
στο κλείσιμο το μεσημέρι ή 
το απόγευμα στα 120. Εί-
ναι τρελές οι διακυμάνσεις, 
φοβερές οι αυξήσεις. 

 Κάτι  το οποίο έχουμε δει,  
τουλάχιστον εγώ προσωπι-
κά στα 35 χρόνια που βρί-
σκομαι στο κλάδο πρώτη 
φορά βλέπουμε τόσο ακρι-
βό το πετρέλαιο διεθνώς 
αλλά και τόσο μεγάλη δι-
ακοίνωση μέσα στο εικο-
σιτετράωρο. Όντως  οι μει-
ώσεις των καταναλωτών 
είναι στο 50% στα  πρατή-
ρια μας. Δεν υπάρχει λοι-
πόν θέμα αισχροκέρδειας. 

Πρεπει κάνουμε όλοι υπο-
μονή, τα  πρατήρια έχουν 
επωμιστεί πέρα από τα 
συνεχόμενα lockdown που 
είχαμε και στον κλάδο μας, 
διότι όταν  δεν κυκλοφο-
ρούσε ο κόσμος δεν  κατα-
νάλωνε. 

Πέρα από  αυτό λοιπόν  κα-
λούμαστε να διαχειριστού-
με και τον ενεργειακό πρό-
βλημα γιατί όπως ξέρετε 
ένα πρατήριο το μόνο και 
βαρύτερο του έξοδο είναι 
η ΔΕΗ. Ήδη έχει διπλασί-
αστει στα πρατήρια, όποτε 
τα έξοδα μας έχουν ανεβεί, 
οι καταναλώσεις μας έχουν 
πέσει. Όπου είπες είπε και 
ο κυριος Γάκης αντιμετω-
πίζουνε ένα τεράστιο προ-
βλημα διαβιώσεις του κλά-
δου.

Σύσκεψη Πρατηριούχων στην Καβάλα
Μείωση 50% στην κίνηση των Πρατηρίων
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΑΠΟΜΟΝΩΣΗ ΣΤΟ ΣΧΟΛΕΙΟ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

Γερνάμε! Μικραίνουμε!
Σε εκθέσεις της Κομισιόν και του ΕΚΤ υπολογίζεται ότι το 2060 ο πληθυσμός 
της χώρας μας θα έχει μειωθεί σε 7,5 εκ.

Ο δείκτης γεννητικότητας της Ελλάδος είναι 1,3 παιδιά ανα γυναίκα. Οι συντά-
ξεις και τα επιδόματα γήρατος ανέρχονται στο 13,8% του ΑΕΠ. Οι δαπάνες για 
τη στήριξη οικογένειας και παιδιών είναι μόλις το 0.6% του ΑΕΠ και για τη στή-
ριξη των ανέργων  0.5% του ΑΕΠ.

Για την παιδεία δαπανάμε μόλις το 3,9% του ΑΕΠ με το 80% να διατίθεται σε 
μισθοδοσία.
Η Κύπρος δαπανά για τη παιδεία το 5,7% του ΑΕΠ και η Πορτογαλία το 5%

Ο ρόλος του σχολείου 
δεν είναι αποκλειστι-
κά και μόνο η μετά-

δοση γνώσεων. Το σχολείο 
είναι ένα δεύτερο σπίτι, οι 
εκπαιδευτικοί είναι οι δεύ-
τεροι γονείς και το σχολικό 
περιβάλλον με τους κανόνες, 
τα δικαιώματα και τις υπο-
χρεώσεις του κάθε μέλους 
του είναι η μικρογραφία της 
κοινωνίας στην οποία αργό-
τερα θα ενταχθούν και θα 
πρέπει να μάθουν να διαχει-
ρίζονται  το καλό και το κακό 
της πρόσωπο.

Παρατηρούμε ότι σχεδόν σε 
κάθε σχολική τάξη υπάρχει 
τουλάχιστον ένα απομονω-
μένο άτομο. Ένα άτομο το 
οποίο ακόμα και να θέλει να 
συμμετέχει περισσότερο στα 
μαθήματα ή στις σχολικές 
δραστηριότητες, το αποφεύ-
γει συστηματικά και αρνείται 
να εκφραστεί ελεύθερα. 

Φυσικά θα πρέπει να τονί-
σουμε ότι υπάρχουν παιδιά 
που ο χαρακτήρας τους είναι 
πιο εσωστρεφής και απλά 
τους ευχαριστεί να αποφεύ-
γουν πολλές δραστηριότη-
τες. Το πρόβλημα εντοπίζεται 
στα παιδιά που θέλουν αλλά 
διστάζουν ή φοβούνται να 
έχουν πιο ενεργό ρόλο στο 
σχολικό τους περιβάλλον.

Πως μπορούμε να βοηθή-
σουμε τα παιδιά αυτά;

• Αρχικά πρέπει να εντοπί-
σουμε το λόγο που συμβαίνει 
αυτή η κατάσταση στο παι-
δί. Φταίει κάποιο εξωτερικό 
του χαρακτηριστικό ( βάρος, 
κάποια δυσμορφία κλπ); Μη 
ξεχνάμε ότι τα παιδιά είναι 
πολύ αυστηροί κριτές, εκ-
φράζονται πολλές φορές 
παρορμητικά και δεν αντι-
λαμβάνονται το μέγεθος του 

προβλήματος που μπορούν 
να  προκαλέσουν τα λεγόμε-
νά τους.
Φταίει η υπερβολική ανα-
σφάλεια του παιδιού; Πολλά 
παιδιά αισθάνονται ότι υστε-
ρούν και είναι πολύ ‘’λίγοι’’ 
σε σχέση με τους συμμαθη-
τές τους και απομονώνονται 
για να μην εκτεθούν.

Φταίει κάποιο ψυχολογικό 
τραύμα; Ορισμένες καταστά-
σεις που βιώνουν τα παιδιά 
μπορεί να τους στιγματίσουν 
και να επηρεάσουν πολλούς 
τομείς της ζωής τους.

• Αφού εντοπιστεί το πρό-
βλημα, οι γονείς κυρίως πρέ-
πει να συζητούν με το παιδί 
τους ώστε να αποκτήσουν 
μια επικοινωνία σε ικανοποι-
ητικό βαθμό που να επιτρέπει 
στα παιδιά να τους εκμυστη-
ρεύονται τα προβλήματα και 
τους προβληματισμούς τους. 

Από εκεί και πέρα πρέπει να 
τους βοηθήσουν να διαχειρί-
ζονται τυχούσα διαφορετι-
κότητα ή εσωστρέφειά τους. 
Καλό είναι να αναρωτηθούν 
αν και οι ίδιοι τους έχουν 
δώσει λάθος συμβουλές.

• Το θέμα της διαχείρισης 
των απομονωμένων παιδιών 
πρέπει να απασχολεί και τους 

εκπαιδευτικούς, οι οποί-
οι οφείλουν να εντοπίζουν 
εγκαίρως τέτοιου είδους 
παιδιά και να ενισχύουν την 
ομαδικότητα και τη συνεργα-
σία στη σχολική τάξη.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

Η κυρία Β.Κ. ρωτάει: ‘’…  Η 
κόρη μου είναι Γ Γυμνασίου 
και είναι ένα παιδί υπερβολι-
κά χαμηλών τόνων. Δεν έχει 
παρέες (περιστασιακά μου 
αναφέρει ένα δυο άτομα) και 
είναι αρκετά μελαγχολική. Οι 
καθηγητές μου λένε το ίδιο, 
δηλαδή ότι είναι διστακτική 
στο να σηκώσει το χέρι της 
και κάθεται συνέχεια μόνη. 
Θεώρησα ότι απλά αργεί να 
κοινωνικοποιηθεί στο Γυ-
μνάσιο, αλλά μετά από τρία 
χρόνια με προβληματίζει που 
ακόμα δεν έχει βρει παιδιά 
να κάνει παρέα….’’

Αγαπητή κυρία, 

Θεωρώ ότι καλώς σας προ-
βληματίζει το θέμα αυτό κα-
θώς μπορεί να εξελιχθεί σε 
κάτι σοβαρό αν δεν αποσα-
φηνίσουμε τα αίτια που το 
προκαλούν. Από την άλλη 
πλευρά είναι ιδιαίτερα σημα-
ντικό να μην της μεταφέρετε 
τον πανικό σας και ότι έχει 
πρόβλημα. Πρέπει να θεω-
ρήσει ότι είναι κάτι φυσιο-
λογικό ώστε να μπορέσει να 
το συζητήσει με μεγαλύτερη 
αυτοπεποίθηση καθώς είναι 
πολύ σημαντικό να μάθουμε 
το λόγο που συμβαίνει αυτό. 
Αναλόγως με την αιτία, προ-
βαίνουμε στη λύση. Οπότε 
για αρχή επενδύουμε στην 
καλή σας επικοινωνία μαζί 
της και στην συνεργασία με 
τους καθηγητές της.

Ευχές για επιτυχία

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

ΔΗΜΟΣΘΕΝΗΣ

Ρώτησαν κάποτε τον Δημοσθένη πως πέτυχε να γίνει 
τόσο ικανός και διάσημος ρήτορας και απάντησε: 

‘Πέτυχα διότι ως τώρα κατανάλωσα περισσότερο λάδι 
για τη λυχνία μου, παρά οίνο για το ποτήρι μου’

23.3.1821 Το Πατριαρχείο Κωνσταντινουπόλεως και 
Ιεροσολύμων αφορίζουν τον Αλέξανδρο Υψηλάντη.

25.3 1833 Θάνατος του Αδαμάντιου Κοραή στο Πα-
ρίσι.

25.3. 1943 Μεγάλη διαδήλωση στη Πλατεία Συντάγ-
ματος κατά τον εορτασμό της Εθνικής Επετείου. Από 
την επέλαση της Ιταλικής αστυνομίας σκοτώθηκαν 32 
και τραυματίστηκαν 180 διαδηλωτές.

...................................................................................................

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

‘’…Το σχολικό περι-
βάλλον είναι η μι-
κρογραφία της κοι-
νωνίας στην οποία 
αργότερα  τα παιδιά 
θα ενταχθούν και θα 
πρέπει να μάθουν να 
διαχειρίζονται  το 
καλό και το κακό της 
πρόσωπο..’’
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Οι υγειονομικοί που 
παραμένουν ανεμβο-
λίαστοι θα παραμεί-
νουν εκτός ΕΣΥ έως 
και τις 31/12. Μετά το 
ζήτημα τους θα επανε-
ξεταστεί ανάλογα με 
το πώς θα εξελίσσεται 
η πανδημία.

Στη διενέργεια μόνο ενός 
self test την εβδομάδα 
θα υποχρεούνται οι μα-
θητές από την 1η Απρι-
λίου και μετά, ενώ τα 
πρόστιμα για τους ανεμ-
βολίαστους άνω των 60 
ετών αναστέλλονται και 
δεν καταργούνται.

Ο υπουργός Υγείας, Θά-
νος Πλεύρης, μιλώντας 
στον ΑΝΤ1 είπε ότι η 
αναστολή του προστίμου 
ισχύει από τις 15 Απρι-
λίου έως τις 30 Αυγού-
στου και μετά θα επα-
νεξεταστούν οι όποιες 
αποφάσεις οι οποίες θα 

συναρτηθούν από την 
πορεία των επιδημιολο-
γικών δεδομένων.

Τα κρούσματα παρα-
μένουν υψηλά

Σε ό,τι αφορά την επι-
δημιολογική εικόνα σή-
μερα, είπε ότι έχει δυο 

όψεις. Τα κρούσματα 
παραμένουν σε υψηλά 
επίπεδα, αλλά αυτό δεν 
αποτυπώνεται σε νοση-
λείες, εντός και εκτός 
ΜΕΘ. Καθοριστικό ρόλο 
σε αυτό, έχει το γεγονός 
ότι το 85% των ενηλί-
κων είναι εμβολιασμένοι 
και το 90% των άνω των 
60.

Στο σκέλος της αναστο-
λής των υγειονομικών ο 
Θ. Πλεύρης ήταν κατη-
γορηματικός:

Οι υγειονομικοί που πα-
ραμένουν ανεμβολίαστοι 
θα παραμείνουν εκτός 
ΕΣΥ έως και τις 31/12. 
Μετά το ζήτημα τους θα 
επανεξεταστεί ανάλογα 
με το πώς θα εξελίσσεται 
η πανδημία. Ο υπουργός 
Υγείας είπε ότι από τους 
7.000 υγειονομικούς 
που τέθηκαν σε αναστο-
λή αρχικά, αυτή τη στιγ-
μή παραμένουν ανεμ-
βολίαστοι οι περίπου 
3.500, αλλά υπάρχουν 

και πολλοί που επέστρε-
ψαν με πιστοποιητικό νό-
σησης, οπότε δεν μπορεί 
να υπάρχει σαφής εικόνα 
για το πόσοι εμβολιάστη-
καν.

Μέσα στον Απρίλιο θα 
ξέρουμε για 4η δόση

Για το θέμα της 4ης δό-
σης του εμβολίου είπε 
ότι αναμένεται να ξεκα-
θαρίσει μέσα στον Απρί-
λιο, αφού προηγηθούν 
οι εισηγήσεις των επι-
στημόνων. Τέλος για το 
πιστοποιητικό εμβολια-
σμού, ο υπουργός Υγείας 
διευκρίνισε ότι δεν θα 
καταργηθεί. Αυτό που 
μελετάται να καταργηθεί, 
σε πρώτη φάση για το 
διάστημα από τον Απρί-
λιο έως και το καλοκαίρι, 
είναι οι περιορισμοί που 
υπάρχουν για την πρό-
σβαση των ανεμβολία-
στων σε εσωτερικούς και 
εξωτερικούς χώρους.

Πλεύρης
Το πρόστιμο για τους ανεμβολίαστους άνω των 60 αναστέλλεται, 
δεν καταργείται

"Εμένα αυτό που με ανη-
συχεί ως προς τον κορω-

νοϊό είναι πως επιμένουν 
πολύ τα κρούσματα και 
πολλά από αυτά πλέ-
ον είναι συμπτωματικά, 
ενώ δεν ίσχυε αυτό στην 
αρχή" δήλωσε μιλώντας 
στο MEGA η καθηγήτρια 
επιδημιολογίας, Αθηνά 
Λινού.

Αναφορικά με την 4η 
δόση του εμβολίου, η 
καθηγήτρια είπε πως πι-

θανότατα η 4η δόση θα 
βοηθήσει περισσότερο, 
ωστόσο επειδή ακόμη 
δεν γνωρίζουμε πολ-
λά στοιχεία για τη νέα 
μορφή του ιού, "καλό θα 
ήταν για την ώρα να φο-
ράμε μάσκα παντού και 
να ενθαρρύνουμε τον 
κόσμο να βρίσκεται σε 
εξωτερικούς χώρους".

Επισήμανε πως εξακο-

λουθεί η 3η δόση του 
εμβολίου να μας βοη-
θά να μη νοσηλευτούμε 
και στην περίπτωση που 
δούμε πως η δυνατότητα 
προστασίας αυτή μειώ-
νεται, τότε θα προχωρή-
σουμε και στην 4η δόση.

Σε ό,τι αφορά στην κα-
τάργηση του πιστοποι-
ητικού εμβολιασμού, 
δήλωσε πως γίνεται 

επειδή έχει καταργηθεί 
η λειτουργικότητα του, 
καθώς νοσούν και οι εμ-
βολιασμένοι. Είναι ένα 
μέτρο που δεν αποδί-
δει λόγω της φύσης της 
νόσεως, παρ’ όλα αυτά 
ο εμβολιασμός παράμε-
νει σημαντικός, τόνισε η 
ίδια.

Στην ερώτηση γιατί θα 
καταργηθεί το πρόστι-

μο των 100 ευρώ στους 
ανεμβολίαστους άνω 
των 60 ετών από τα 
μέσα Απριλίου, η καθη-
γήτρια απάντησε πως 
αποτελεί πολιτική από-
φαση γιατί φάνηκε πως 
δεν πείστηκε με το μέτρο 
αυτό η εν λόγω ηλικια-
κή ομάδα, και πρέπει να 
βρεθεί ένας άλλος τρό-
πος πειθούς.

Λινού
"Mε ανησυχεί ότι επιμένουν πολύ τα κρούσματα και πολλά είναι 
πλέον συμπτωματικά"

«Η κυβέρνηση Μητσο-
τάκη είναι ενοχή για 
την υγειονομική τρα-
γωδία που ζει η χώρα»

Την αποτυχία της κυβέρ-
νησης Μητσοτάκη όχι 
μόνο να αντιμετωπίσει 
την πανδημία, αλλά να 
την συγκρατήσει σε χα-
μηλά επίπεδα, καυτηριά-
ζει σε ανάρτηση του στα 

social media ο εκπρό-
σωπος Τύπου του ΣΥΡΙ-
ΖΑ - ΠΣ Νάσος Ηλιόπου-
λος.

Οπως σημειώνει η Ελ-
λάδα έχει ξεπεράσει την 
Ιταλία και το Βέλγιο σε 
απώλειες ανά εκατομ-
μύρια κατοίκους από τον 
κορωνοϊό, παραθέτοντας 
τα αντίστοιχα στοιχεία.

«Η κυβέρνηση Μητσο-
τάκη είναι ενοχή για την 
υγειονομική τραγωδία 
που ζει η χώρα. Ποτέ δεν 
πίστεψε σε ένα ισχυρό 
δημόσιο σύστημα υγεί-
ας», σχολιάζει χαρακτη-
ριστικά.

Ειδικότερα, ο Νάσος 
Ηλιόπουλος έγραψε 

στο twitter:

«Έχουμε ξεπεράσει την 
Ιταλία και το Βέλγιο σε 
απώλειες ανά εκ. κα-
τοίκους. Η κυβέρνηση 
Μητσοτάκη είναι ενοχή 
για την υγειονομική τρα-
γωδία που ζει η χώρα. 
Ποτέ δεν πίστεψε σε ένα 
ισχυρό δημόσιο σύστημα 
υγείας».

Κορωνοϊός
Η Ελλάδα ξεπέρασε την Ιταλία και το Βέλγιο σε θανάτους ανά 
εκατομμύριo κατοίκους
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*Κωνσταντίνος Φίλης

Ο πόλεμος στην Ου-
κρανία αλλάζει τον 
κόσμο πολυεπίπεδα. 
Μεταξύ άλλων, επα-
ναφέρει την ανησυχία 
στα κράτη-μέλη της 
Ε.Ε. (με διαφορετι-
κή πάντως διαβάθμι-
ση) ότι δεν μπορούν 
πλέον να εξαρτώνται 
από τους υδρογονάν-
θρακες μιας χώρας με 
αναθεωρητική ηγεσία 
και επιθετικές βλέψεις

Ο πόλεμος στην Ουκρα-
νία αλλάζει τον κόσμο 
πολυεπίπεδα. Μεταξύ 
άλλων, επαναφέρει την 
ανησυχία στα κράτη-μέ-
λη της Ε.Ε. (με διαφορε-
τική πάντως διαβάθμιση) 
ότι δεν μπορούν πλέον 
να εξαρτώνται από τους 
υδρογονάνθρακες μιας 
χώρας με αναθεωρητι-
κή ηγεσία και επιθετικές 
βλέψεις, που ενίοτε ερ-
γαλειοποιεί την ενέργεια 
για να προωθήσει τις 
επιδιώξεις της σε διάφο-
ρα πεδία και να διαιρέ-
σει την Eνωση. Από την 
άλλη, η Gazprom γίνεται 
συν τω χρόνω πιο πελα-
τοκεντρική, η Μόσχα δι-
ατηρεί δεσπόζουσα θέση 
στην αγορά φυσικού αε-
ρίου και οι εναλλακτικές 
δεν είναι πολλές. Ειδικά 
όσο το Ιράν παραμέ-
νει εκτός πλάνων λόγω 
των κυρώσεων, με μια 
αχτίδα αισιοδοξίας να 
ξεπροβάλλει για λύση 
γύρω από το πυρηνικό 

του πρόγραμμα, επιτρέ-
ποντας στο απώτερο 
μέλλον την προσθήκη 
σημαντικών ποσοτήτων 
αερίου από αυτό. Ωστό-
σο, ο στόχος μείωσης της 
εξάρτησης από το ρωσι-
κό φυσικό αέριο κατά 
2/3 μέχρι το τέλος του 
χρόνου και ο εκμηδενι-
σμός της έως το 2027 εί-
ναι εκτός πραγματικότη-
τας. Και αν επρόκειτο να 
συμβεί θα συνεπαγόταν 
ακόμη μεγαλύτερο κό-
στος για την ευρωπαϊκή 
αγορά, που έτσι και αλ-
λιώς πρέπει να συνηθί-
σει σε υψηλότερες τιμές 
συγκριτικά με μόλις πριν 
από μία διετία. Ετσι, η 
ανταγωνιστικότητα των 
ευρωπαϊκών βιομηχανι-
ών παραμένει σταθερά 
μικρότερη των αντίστοι-
χων αμερικανικών, ενώ η 
εξάρτηση από τη Μόσχα 
συρρικνώνει τα περιθώ-
ρια ελιγμών έναντί της.

Είναι χαρακτηριστικό 
πως μετά το 2005, στον 
απόηχο των τότε ενερ-
γειακών κρίσεων ανά-
μεσα σε Ουκρανία και 
Ρωσία, οι Ευρωπαίοι 
έθεσαν ως προτεραιότη-
τα –με την ενθάρρυνση 
των Αμερικανών– την 
απομείωση της εισαγω-
γής ρωσικού φυσικού 
αερίου και, δεκαεπτά 
χρόνια μετά, αυτή έχει 
μεσοσταθμικά αυξηθεί. 

Επίσης, ενδεικτικό των 
περιορισμένων επιλογών 
που έχουν στη διάθεσή 

τους οι Βρυξέλλες είναι 
ότι τα 60 δισ. κ.μ., που 
αναζητούν άμεσα για να 
καλύψουν περισσότερο 
από το 1/3 των ποσο-
τήτων που λαμβάνουν 
από τη Μόσχα, προϋπο-
θέτουν τη συγκέντρωση 
υγροποιημένου φυσικού 
αερίου (LNG) που προο-
ριζόταν για την ασιατική 
αγορά και περίπου 10 
δισ. κ.μ. από την Αλγερία 
και το Γκρόνινγκεν της 
Ολλανδίας, αν και το τε-
λευταίο υπολειτουργεί. 

Το πρόβλημα σε αυτή 
την περίπτωση είναι 
πως η αγορά της Ασίας 
πληρώνει premium 4-5 
δολάρια σε σχέση με 
την ευρωπαϊκή, οπότε 
τώρα έχουν αντιστραφεί 
οι όροι προκειμένου να 
εξασφαλιστούν επιπλέον 
ποσότητες υγροποιημέ-
νου φυσικού αερίου.

Μέσα λοιπόν σε αυτό το 
περιβάλλον, η Ανατολική 
Μεσόγειος επανακάμπτει 
ως μία εκ των πιο αξι-
όπιστων εναλλακτικών. 
Και αυτό γιατί δύο κρά-
τη-μέλη της Ε.Ε. εμπλέ-
κονται στις διεργασίες 
σχεδόν σε όλα τα σχέ-
δια που θα μπορούσαν 
να τροφοδοτήσουν την 
ευρωπαϊκή αγορά. Στα 
συγκριτικά πλεονεκτή-
ματα της Ελλάδας λογί-
ζονται η έγκαιρη στροφή 
στις ανανεώσιμες πηγές 
ενέργειας (ΑΠΕ), στις 
οποίες επενδύει πλέον 
η Δύση, οι εδραιωμένες 

σχέσεις με Ισραήλ και Αί-
γυπτο, τους δύο σημαντι-
κότερους παραγωγούς 
της περιοχής, η συμπερί-
ληψή της σε οριζόντιους 
και κάθετους διασυνδε-
τηρίους, όπως και η γε-
ωγραφική θέση-γέφυρα 
ανάμεσα σε Ανατολική 
Μεσόγειο και Νοτιοανα-
τολική Ευρώπη. 

Ομως, υπάρχει και ένα 
σοβαρό μειονέκτημα, 
απόρροια της αβελτηρί-
ας μας από το 2011 κι 
έπειτα. Δεν έχει διεξα-
χθεί ούτε μία ερευνητική 
γεώτρηση στην ελληνική 
επικράτεια, με αποτέ-
λεσμα ο χρόνος να λει-
τουργεί πλέον εις βάρος 
μας, αλλά και να είναι 
αδύνατο σε πρώτη φάση 
να προσθέσουμε εγχώ-
ριους υδρογονάνθρακες 
σε projects που διέρχο-
νται από την επικράτειά 
μας.

"Εχουμε τώρα τη μο-
ναδική ευκαιρία να 
μετεξελιχθούμε όχι 
μόνο σε κόμβο διαμε-
τακόμισης, αλλά και 
διάθεσης ενέργειας 
στην ευρύτερη περιο-
χή μας."

Παρ’ όλα αυτά, έχουμε 
τώρα τη μοναδική ευκαι-
ρία, κινούμενοι με τρόπο 
ενεργητικό και προνοη-
τικό, να μετεξελιχθούμε 
όχι μόνο σε κόμβο δια-
μετακόμισης αλλά και 
διάθεσης ενέργειας στην 
ευρύτερη περιοχή μας. 

Οι τρεις λέξεις-κλειδιά 
είναι σύνθεση, συνδεσι-
μότητα και ρευστότητα, 
με την έννοια της συγκέ-
ντρωσης πλεοναζουσών 
ποσοτήτων. 

Η σύνθεση είναι ανα-
γκαία συνθήκη τόσο 
για τη συνεργασία με 
τα κράτη της περιοχής, 
Βορρά και Νότου, με την 
Ελλάδα στο επίκεντρο, 
όσο και για την άθροιση 
διαφορετικών μορφών 
ενέργειας (φυσικό αέριο, 
LNG, ΑΠΕ, υδρογόνο) τις 
οποίες θα εξασφαλίσου-
με προς όφελος της ΝΑ 
Ευρώπης – και όχι μόνο. 

Η διαφορά σε αυτό το 
σκεπτικό είναι πως η 
Ελλάδα δεν θα είναι 
απλώς και μόνο διαμε-
τακομιστής, αλλά και 
πύλη διάθεσης μιας ευ-
ρύτερης περιφέρειας 
που δεν συνδέεται με 
τις ώριμες αγορές και τα 
δίκτυα αγωγών της Κε-
ντρικής Ευρώπης (εξ ου 
και η αξία της συνδεσι-
μότητας που αναφέρε-
ται παραπάνω), που έχει 
μεγάλο ή και απόλυτο 
βαθμό εξάρτησης από 
το ρωσικό φυσικό αέριο 
και καταναλώνει κυρί-
ως «βρώμικες» μορφές 
ενέργειας, όπως λιγνίτης 
και πετρέλαιο. 

Είναι αξιοπρόσεκτο, 
έστω και ενδεικτικά, ότι 
η μεν Βόρεια Μακεδονία 
είναι 100% εξαρτημένη 
από τη Ρωσία, περίπου 

στα ίδια ποσοστά βρί-
σκεται η Σερβία (89%), 
ενώ η Αλβανία εξαρτάται 
από τα υδροηλεκτρικά 
της εργοστάσια και επα-
κολούθως ανάλογα με 
τις καιρικές συνθήκες οι 
τιμές ενέργειας εκτοξεύ-
ονται.

Συνεπώς, η Ελλάδα μπο-
ρεί να συμβάλει στην 
ανάπτυξη βιώσιμων λύ-
σεων για μια περιοχή 
που εκτείνεται από τα 
Δυτικά Βαλκάνια έως 
την Ανατολική Ευρώπη, 
στο μακρινό μέλλον ακό-
μη και μέχρι τις Βαλτικές. 
Δεν πρέπει, πάντως, να 
παραγνωρίζουμε τη με-
τάβαση στην πράσινη 
ενέργεια και τον ρόλο 
που μπορούμε να δια-
δραματίσουμε, συνδυα-
στικά με την ευρωπαϊκή 
προοπτική των Δυτικών 
Βαλκανίων, η οποία υπο-
χρεωτικά θα εμπεριέχει 
και αυτήν τη διάσταση. 
Ετσι, η Ελλάδα μπορεί 
να συν-δέσει το μέλλον 
των γειτόνων της με την 
Ευρωπαϊκή Ενωση, αξι-
οποιώντας τη θέση της 
στο ενεργειακό γίγνε-
σθαι.

* O κ. Κωνσταντίνος Φί-
λης είναι διευθυντής IGA 
και αναπληρωτής καθη-
γητής του Αμερικανικού 
Κολλεγίου Ελλάδος. Το 
βιβλίο του «Διεκδικητικός 
πατριωτισμός. Ανατομία 
μιας συζήτησης που δεν 
έγινε ποτέ» κυκλοφορεί 
από τις εκδόσεις Παπα-
δόπουλος.

Ευκαιρία για την ελληνική ενεργειακή διπλωματία
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Κατακόρυφη αύξηση ση-
μείωσαν, το τελευταίο 
διάστημα, οι καταγγελίες 
για το ενεργειακό κό-
στος όπως αναφέρουν 
σε ανακοινώσεις τους οι 
οργανώσεις των κατανα-
λωτών. 

Το μείζον κοινωνικό πρό-
βλημα είναι η ακρίβεια, 
όχι μόνο στους λογαρια-
σμούς ηλεκτρικού ρεύ-
ματος, φυσικού αερίου 
και λοιπών καυσίμων, 
αλλά και σε βασικά κα-
ταναλωτικά αγαθά και 
όχι μόνο.

«Δυστυχώς ζούμε σε με 
περίοδο που πραγματικά 
ενεργειακή κρίση οδήγη-
σε σε μία αύξηση των τι-
μών αλλά θεωρούμε ότι 
οι τιμές για παράδειγμα 
στο ψωμί που αναφέρε-
ται και είναι ένα βασικό 
αγαθό για τη μέση οικο-
γένεια ήταν ήδη ακριβό 
και είχαμε ζητήσει ως  
σύλλογος καταναλωτών 
εδώ και πολλά χρόνια να 
υπάρχει μία παρέμβαση 
στο θέμα της τιμής του 
ψωμιού το οποίο ήδη 
ξεπερνά το 1,20 ευρώ» 
αναφέρει σε δηλώσεις 
της στον ENA channel  η 
επικεφαλής της Ένωσης 

Καταναλωτών Καβάλας 
κ. Κατερίνα Γεροστερ-
γίου. «Δυστυχώς ως 
πολίτες βιώνουμε μια 
ιδιαίτερη οικονομική και 
κοινωνική και πολιτική 
κρίση αυτή την στιγμή, 
Ελπίζουμε να μην έχει 
ακόμη πιο σοβαρές επι-
πτώσεις βέβαια. 

Αρχίσαμε και βιώνουμε 
αυτή την κρίση εντονό-
τερα στην τσέπη μας. Θα 
πρέπει να βρεθεί άμεσα 
μία λύση ώστε να μπο-
ρέσουν οι καταναλωτές 
θα ενημερωθούν για το 
τι ακριβώς αγοράζουν 
και σε ποιες ποσότητες 
το αγοράζουν και φυσι-
κά πόσο κοστολογείται 
αυτό που αγοράζουν. 

Αν οι καταναλωτές είναι 
σε θέση να  αναγνωρί-
ζουν πόσο κοστίζει το 
κιλό το αλεύρι μπορούμε 
να καταλάβουμε όλοι και 
πόσα χρήματα δίνουμε 
για να αγοράσουμε τις 
συγκεκριμένες ποσότη-
τες καθώς μιλάμε για 
την αγορά ενός βασικού 
αγαθού και όσον αφορά 
αυτό που αναφέρθη-
κε για τα καύσιμα αυτό 
που συμβαίνει τώρα εί-
ναι κάτι αντίστοιχο με τη 

γαλλική επανάσταση. 

Από τη στιγμή που υπάρ-
χει πρόβλημα στα βασικά 
είδη όπως το ψωμί και 
τα ζυμαρικά και έχουμε 
μία επιδότηση και στα 
καύσιμα κίνησης σε αυτή 
την περίπτωση θα πρέπει 
να υπάρχει μία άλλη ενί-
σχυση του κράτους και 
της πολιτείας ώστε να 
υπάρχει επιδότηση στα 
καύσιμα όχι μόνο στα 
πρώτα είδη αλλά και στη 
βασική διαβίωση των 
νοικοκυριών». 

Η κυρία Γεροστεργίου 
παράλληλα αναφέρθη-
κε και στην αύξηση του 
τελικού προϊόντος  το 
οποίο εξαρτάται από τις 
πρώτες ύλες που χρησι-
μοποιούνται όπως είναι 
τα λάδια τα σπορέλαια 
και τα οποία χρησιμοποι-
ούνται είτε για την  πίτα 
είτε για το ψωμί αλλά και 
για το τυλιχτό τα οποία 
θεωρούνταν μία εύκολη 
λύση για πολλούς, αυτή 
την στιγμή  αναφέρει 
στις δηλώσεις της, γίνε-
ται ένα είδος πολυτελεί-
ας για όλους τους κατα-
ναλωτές. Το πρώτο και 
βασικό στοιχείο για να 
προστατευθεί κάποιος 

είναι η ενημέρωση. 

Για αυτό και εμείς έχουμε 
το σλόγκαν ότι «ο ενημε-
ρωμένος καταναλωτής 
είναι και ο προστατευμέ-
νος καταναλωτής».

Ο πανικός στα ράφια 
των σουπερμάρκετ θα 
φέρει αισχροκέρδεια

Αναλυτικότερα η κ. Γε-
ροστεργίου εξηγεί πως 
όσον αφορά το πλαφόν 
που έχουν πάρει τα σού-
περ μάρκετ για τα είδη 
πρώτης ανάγκης καλό 
είναι για να μην υπάρ-
ξει πανικός ώστε να μην 
αδειάσουν τα ράφια 
ξαφνικά, και έχουμε φαι-
νόμενα αισχροκέρδειας. 
Είμαστε στη σωστή κα-
τεύθυνση όσον αφορά 
τα πλαφόν. 

Εγώ θεωρώ πως ήδη 
έχουν ξεκινήσει να υπάρ-
χουν τα φαινόμενα αυτά 
επειδή έχουμε δεχτεί 
αρκετά παράπονα τους 
καταναλωτές. Καλό είναι 
η κυβέρνηση να επέμβει 
άμεσα για να μπορέσει 
να δει ποιες από αυτές 
τις αυξήσεις είναι νό-
μιμες ή όχι αλλά και οι 
αλλαγές στα συμβόλαια 

που παράγονται αν είναι 
πραγματικά αληθινές.

Την μεγάλη προσοχή των 
καταναλωτών επισήμανε 
από την πλευρά της η 
πρόεδρος της Ένωσης 
Καταναλωτών Καβάλας 
Κατερίνα Γεροστεργί-
ου. Πιο συγκεκριμένα η 
κ.α Γεροστεργίου έκανε 
λόγο ότι θα πρέπει οι κα-
ταναλωτές να μην συναι-
νούν και να μην προχω-
ρούν σε καμία συμφωνία 
μέσω τηλεφώνου καθώς 
εκεί κρύβονται παγίδες. 

Θα πρέπει οι ίδιοι να 
βρεθούν σε κάποιο γρα-
φείο παρόχου ηλεκτρι-
κού ρεύματος και να 
ενημερωθούν πλήρως 
από τους υπαλλήλους 
προτού κάνουν οποιαδή-
ποτε ενέργεια καθώς οι 
ρήτρες αναπροσαρμογής 
του κάθε παρόχου είναι 
διαφορετικές και δυστυ-
χώς είναι υπέρογκοι εάν 
κάποιος καταναλωτής 
επιθυμεί να αποχωρήσει 
από κάποια εταιρία.

Τι είναι η Ρήτρα Ανα-
προσαρμογής

Η χονδρική τιμή της ηλε-
κτρικής ενέργειας είναι 

ένα μέγεθος χρηματι-
στηριακό που μεταβάλ-
λεται καθημερινά και 
καθορίζει την τιμή με την 
οποία αγοράζει ηλεκτρι-
κή ενέργεια καθημερινά 
ο όποιος Πάροχος. Στα 
συμβόλαια που έχουμε 
υπογράψει με την ΔΕΗ 
ή τους Παρόχους, στα 
ψιλά γράμματα, ανα-
φέρεται ότι όταν η τιμή 
χονδρικής του ρεύματος 
ξεπερνάει ένα επίπεδο, 
τότε οι καταναλωτές 
λιανικής, πληρώνουμε 
επιπλέον ρεύμα με βάση 
ένα συγκεκριμένο μαθη-
ματικό τύπο.

Αυτός ο μαθηματικός 
τύπος, τα προηγούμε-
να χρόνια που η τιμή 
χονδρικής κυμαίνονταν 
κάτω από αυτό το επίπε-
δο, δεν είχε ενεργοποι-
ηθεί, άρα δεν βλέπαμε 
στους λογαριασμούς αυ-
τές τις επιπλέον χρεώ-
σεις. Από τον Μάιο του 
2021, η χονδρική τιμή 
της ηλεκτρικής ενέργει-
ας έχει ξεπεράσει το επί-
πεδο των 50 ευρώ ανά 
μεγαβατώρα, με αποτέ-
λεσμα να αρχίσουν να 
εμφανίζονται αυτές οι 
επιβαρύνσεις στους λο-
γαριασμούς.
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ



Σταθερά παράξενων του κρούσματα αλλά και 
οι ασθενείς που νοσηλεύονται με κορονοϊό στο 
νοσοκομείο της Καβάλας. Με μια μικρή αύξηση 
ασθενών των ασθενών το περασμένο Σάββατο. 

Την Δευτέρα 28 Μαρτίου στο νοσοκομείο 
της Καβάλας νοσηλεύονται στην 25 ασθενεις 
κλινική Covid και  5 ασθενεις ΜΕΘ. Όπως τονίζει 
μάλιστα στο ΕΝΑ CHANNEL, ο αναπληρωτής 
διοικητής του Νοσοκομείου Καβάλας, κ. Αχιλλέας 
Γεροπουλος ο αριθμός αυτός είναι ελεγχόμενος 
και σε φυσιολογικά πλαίσια για το νοσοκομείο της 
Καβάλας.

Οσον αφορά το εμβολιαστικο κέντρο του 
νοσοκομείου, οι εμβολιασμοί εκεί έχουν μειωθεί 
κατά μεγάλο ποσοστό με τους λίγους που 
προσέρχονται να κάνουν την 3η δόση  του εμβολίου 
και με ακόμα πιο λίγους να κάνουν την 1η δόση.

Την ίδια ώρα ο κ. Γεροπουλος κάνει λόγο και 
για την χαλάρωση των μέτρων που κατά πάσα 
πιθανότητα θα μπει σε εφαρμογή από την 1 
Απριλίου, δηλώνοντας πως είναι νωρίς για να 
παρθεί η απόφαση για χαλάρωση των μέτρων 
και αυτό μπορεί να μεταφράζεται σε αύξηση 
κρουσμάτων και περιστατικών στα επείγοντα.

Αξίζει να σημειωθεί ότι την περασμένη εβδομάδα 
υπήρξε μια πτώση κρουσμάτων σε σχέση με 
τις προηγούμενα εβδομάδες και αυτό ίσως να 
οφείλετε στην αργία της 25ης Μαρτίου όπου την 
ημέρα αυτή δεν πραγματοποιήθηκε ο συνηθισμένος 
αριθμός τεστ ανίχνευσης του ιού. Πάντως η 
Καβάλα και γενικότερα ο Ν. Καβάλας καταγράφει 
τα περισσότερα κρούσματα από τους υπαλλήλους  
Νόμους της Περιφέρειας ΑΜ-Θ, δηλαδή πάνω από 
1.000 κρούσματα κάθε εβδομάδα.

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ
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ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Νοσοκομείο Καβάλας 
25 ασθενείς στην 
κλινική Covid και 
5 στην ΜΕΘ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΠΙΠΛΑΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ



ΕΙΔΗ ΟΙΚΙΑΚΗΣ ΧΡΗΣΗΣ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙΚΕΡΑΜΙΚΑ



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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Η βραβευμένη ταινία «κλαδί στη φωτιά» 1- 3 Απριλίου 
στην Καβάλα

Η βραβευμένη ταινία 
«κλαδί στη φωτιά» 
του Κωνσταντίνου 

Μουρατίδη και της Γενοβέ-
φας Κτενιδου έρχεται στην 
πόλη της Καβάλας σε δύο 
ειδικές προβολές στην 1η 
και 3η Απριλίου 2022 στον 
κινηματογράφο Απόλλων. 
Η ταινία έχει πάρει βρα-
βείο καλύτερης ταινίας στο 
Διεθνές Κινηματογραφι-
κό Φεστιβάλ Πράγας και 
Πρώτο Βραβείο πρωτοεμ-
φανιζόμενου σκηνοθέτη 
Κωνσταντίνου Μουρατίδη, 
στο Διεθνές Κινηματογρα-
φικό Φεστιβάλ HODU της 
Ινδίας. 

Το έργο
Μητέρα και κόρη ξεκινούν 

μια νέα ζωή στην κωμό-
πολη Καλλιθέα. Όμως ένα 
σκάνδαλο του παρελθό-
ντος βαραίνει το όνομα 
τους. Η δολιοφθορά του 
προγόνου τους στις εγκα-
ταστάσεις του μεταλλείου 
προκάλεσε καταστροφές 
που άφησαν ανεξίτηλα ση-
μάδια στην τοπική κοινωνία 
και τις μνήμες των κατοί-
κων. Είκοσι πέντε χρόνια 
μετά, ένα μυστικό πέρασμα, 
το ημερολόγιο ενός προ-
γόνου, ο φυγάς μπάτλερ 
και μια σκληρή γυναίκα θα 
αποκαλύψουν άγνωστες 
πτυχές του εγκλήματος…

Μια ταινία που δημιουρ-
γοί και συντελεστές της 

προέρχονται από την Κα-
βάλα και Αλεξανδρούπο-
λη και όλα τα γυρίσματα 
έγιναν στον Νομό Έβρου. 
Αποδεικνύεται έτσι ότι η 
απομακρυσμένη περιφέ-
ρεια έχει αξιόλογους δημι-
ουργούς και καλλιτέχνες, 
οι οποίοι ανταγωνίζονται 
επάξια ταινίες σε διεθνή 
φεστιβάλ, και βραβεύονται. 
Πρωταγωνιστούν,Σπύρος 
Μπιμπίλας, Μαρία Καρα-
βία, Γενοβέφα Κτενίδου, 
Γιώργος Πούλης, Αργύρης 
Μαντζανίδης, Γιάννης Χρυ-
σάκης, Μελίνα Κολυριώτη, 
Κώστας Μουρατίδης.

Σενάριο-Σκηνοθεσία: 
Κών/νος Μουρατίδης
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Πρώτοι παίρνουν σειρά οι κτηνοτρόφοι για το 7χίλιαρο, 
εκκρεμεί η τελική έγκριση ΕΕ για επαναφορά του μέτρου

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Η πρώτη παρτίδα έκτα-
κτων παρεμβάσεων για 
την αντιμετώπιση των 
υψηλών κοστολογίων 
στο πεδίο της αγροτικής 
παραγωγής κλείδωσε το 
απόγευμα της Δευτέρας 
21 Μαρτίου στις Βρυ-
ξέλλες, με την Κομισιόν 
να δίνει το πράσινο φως 
σε κρατικές ενισχύσεις, 
που κατά πάσα πιθανό-
τητα θα κατευθυνθούν 
στην επιδότηση αγοράς 
λιπασμάτων και ενέρ-
γειας.

Αυτή η πρώτη προσπάθεια 
ανάσχεσης του κόστους 
αφήνει κρίσιμες εκκρεμό-
τητες στον τομέα της κτη-
νοτροφίας, με την Κομισιόν 
να εξετάζει πλέον σοβαρά 
την επαναφορά του μέ-
τρου του 7χίλιαρου, ένα 
μέτρο το οποίο ζήτησε να 
ενεργοποιηθεί κατά την 
παρέμβασή του και ο Έλ-
ληνας υπουργός Αγροτικής 
Ανάπτυξης, Γιώργος Γεωρ-
γαντάς.

Οι εξελίξεις από το συμ-
βούλιο των υπουργών 

Γεωργίας της ΕΕ την πε-
ρασμένη Δευτέρα ήρθαν 
να επικυρώσουν τις διαρ-
ροές περί ενεργοποίησης 
του αποθεματικού κρίσης, 
από το οποίο στην Ελλάδα 
αναλογούν 26 εκατ. ευρώ, 
ποσό που η χώρα μπορεί να 
προσαυξήσει κατά 200% 
με εθνικούς πόρους, δια-
μορφώνοντας έτσι ένα τα-
μείο ύψους 78 εκατ. ευρώ. 
Η εξειδίκευση της εργα-
λειοθήκης αυτής θα γίνει 
την προσεχή Τετάρτη 23 
Μαρτίου από την Κομισιόν 
και περιλαμβάνεται η παύ-
ση της υποχρέωσης αγρα-
νάπαυσης. Στο πεδίο των 
πολιτικών προτεραιοτήτων 
του μπλοκ, τα φώτα της 
δημοσιότητας έκλεψε η σι-
ωπηρή παραδοχή της Κομι-
σιόν για αναβολή της Πρά-
σινης Στρατηγικής. Ωστόσο 
δεν δόθηκαν απαντήσεις 
στο ζήτημα της κτηνοτρο-
φίας, ή της αλλαγής των 
συνδεδεμένων ενισχύσεων, 
θέματα τα οποία φέρεται 
ότι συζήτησαν οι υπουργοί 
με την Επιτροπή στο περι-
θώριο των διαβουλεύσεων 
και χωρίς επίσημο ύφος.

Εδώ λοιπόν εντοπίζεται και 
η πρόταση ενεργοποίησης 
του Μέτρου 21 που προ-
σφέρει έως 7.000 ευρώ 
ανά εκμετάλλευση ανάλο-
γα το μέγεθός της και όπως 
φαίνεται στόχος θα είναι να 
στηριχτεί πρώτα ο κλάδος 
της κτηνοτροφίας.

Στον απόηχο της λύσης του 
«7χίλιαρου» που πρότεινε 

η Επιτροπή Γεωργίας της 
Ευρωβουλής, ο Επίτροπος 
Γιάνους Βοϊτσεχόφσκι τό-
νισε σε συνέντευξή του σε 
πολωνικά μέσα ότι το κύριο 
πρόβλημα στον πρωτογε-
νή τομέα εντοπίζεται αυτή 
την περίοδο στην κτηνο-
τροφία «και εκεί πρέπει να 
δράσουμε άμεσα». Πολύ 
απλά, όπως είπε, δεν είναι 
κερδοφόρες οι μονάδες 
και ιδιαίτερα οι μικρές κιν-
δυνεύουν άμεσα με παύση 
παραγωγής.

Εξελίξεις ως προς το αν 
τελικά θα υπάρξει η δυ-
νατότητα στα κράτη-μέλη 
να διοχετευθούν κονδύ-
λια ρευστότητας προς τις 
εκμεταλλεύσεις μέσω της 
μεταβατικής ΚΑΠ και των 
Προγραμμάτων Αγροτικής 
Ανάπτυξης, αναμένονται 
μετά τις 23 Μαρτίου και 
την δημοσίευση της αρχι-
κής εργαλειοθήκης της Κο-
μισιόν.

Σημειώνεται εδώ πως η 
Ελλάδα έχει ακόμα γύρω 
στα 420 εκατ. ευρώ αναξι-
οποίητα από το μεταβατικό 
ΠΑΑ που λήγει φέτος. Πά-
ντως ο Ισπανός υπουργός 
Γεωργίας, Λούις Πλάνας 
ενημερώνοντας το επιτε-
λείο του στις 15 Μαρτίου 
για τη στήριξη του πρω-
τογενούς τομέα, ανάφερε 
πως πράγματι αναμένεται 
να ενεργοποιηθεί το Μέτρο 
21 με 2% των κονδυλίων 
του προγράμματος Αγροτι-
κής Ανάπτυξης. Το 2% του 
ΠΑΑ στην Ελλάδα για τη 

μεταβατική περίοδο είναι 
μόλις 41 εκατ. ευρώ, οπό-
τε αν τελικά προβλεφθεί η 
προκήρυξη του Μέτρου θα 
πρέπει να είναι άκρως στο-
χευμένη. Εκτός και αν αλ-
λάξει το ποσοστό.

Παράλληλα, η ενημέρω-
ση του Ισπανού υπουργού 
έκανε λόγο και για μία 
ακόμη άμεση ενίσχυση με 
κοινοτικά κονδύλια μέσω 
του Άρθρου 219 της ΚΟΑ. 
Μένουν λοιπόν οι τελι-
κές αποφάσεις σε επίπεδο 
Βρυξελλών που θα επικυ-
ρώσουν τις δυνατότητες 
ενίσχυσης των παραγωγών 
που πλήττονται από τη ρω-
σοουκρανική κρίση.

Η σχετική ανακοίνωση 
του υπουργείου Αγροτι-
κής Ανάπτυξης:
«Με μια ιδιαίτερα σημαντι-
κή σειρά παρεμβάσεών του 
ο υπουργός Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίμων, κ. Γ. 
Γεωργαντάς στο Συμβούλιο 
Υπουργών στις Βρυξέλλες, 
σήμερα (Δευτέρα 21 Μαρ-
τίου), επικεντρώθηκε σε βα-
σικούς άξονες διαχείρισης 
της κρίσης στον αγροτικό 
τομέα, ως συνέπεια της ει-
σβολής στην Ουκρανία.

Ο κ. Γεωργαντάς επισή-
μανε την κατηγορηματική 
ανάγκη για ένα τετράπτυχο 
κοινών  δράσεων που περι-
λαμβάνουν:

• την αύξηση του ποσού 
του αποθεματικού κρί-
σης

• Την ενεργοποίηση μέ-
τρου με τη χρήση πό-
ρων του πυλώνα 2

• Την άρση κάθε εμποδί-
ου στο ενδοκοινοτικό 
εμπόριο

• Την αντιμετώπιση των 
φαινομένων κερδο-
σκοπίαςΟ κ. Υπουργός 
τόνισε πως οι εξελίξεις 
είναι καταιγιστικές και 
απαιτούν εγρήγορση 
και αποφασιστικότη-
τα. Ανέφερε πως είναι 
σημαντικό να γνωρί-
ζουμε τι θα πρέπει να 
περιμένουν οι γεωργοί 
από τις άμεσες ενισχύ-
σεις τους, ιδιαίτερα με 
δεδομένο ότι η χρη-
ματοδότηση δεν είναι 
επαρκής σε σχέση με 
το μέγεθος της κρίσης 
και τις διαμορφού-
μενες ανάγκες για τα 
κράτη μέλη.

Ο κ. Γεωργαντάς υποστήρι-
ξε επίσης και την πρόταση 
για αυξημένες προκαταβο-
λές στις άμεσες ενισχύσεις 
και στα μέτρα αγροτικής 
ανάπτυξης. «Η ρευστότητα 
των γεωργών σε αυτή τη 
συγκυρία πρέπει να ενισχυ-
θεί με κάθε διαθέσιμο τρό-
πο», ανέφερε ο κ. Υπουργός 
επισημαίνοντας παράλληλα 
ότι σε κάθε περίπτωση ανα-
μένουμε και την Ανακοίνω-
ση της Επιτροπής για την 
ενίσχυση της επισιτιστικής 
ασφάλειας της Ένωσης την 
Τετάρτη, όπου ελπίζουμε 
να προβλεφθούν και περαι-
τέρω εξειδικευμένες λύσεις 
πέραν αυτών που συζητάμε 

σήμερα.
Ο κ. Γεωργαντάς συμφώ-
νησε επίσης και τόνισε την 
ανάγκη για τη δημιουργία 
συστήματος υποχρεωτικής 
καταγραφής και αποστολής 
στοιχείων για τα αποθέμα-
τα γεωργικών προϊόντων 
σε κάθε κράτος μέλος σε 
μηνιαία βάση, δεδομέ-
νου ότι αυτός είναι, όπως 
ανέφερε, πράγματι ένας 
τρόπος αποφυγής παρα-
πλανήσεων και δημιουρ-
γίας εντυπώσεων για την 
κατάσταση της αγοράς, οι 
οποίες ευνοούν φαινόμενα 
κερδοσκοπίας.

Επίσης, ο κ. Γεωργαντάς 
αξιολόγησε θετικά τις θέ-
σεις των Υπουργών Γεωρ-
γίας των χωρών G7 που 
παρουσιάστηκαν σήμερα 
από τη Γερμανία για μια 
συντονισμένη δράση σε 
παγκόσμιο επίπεδο για την 
αντιμετώπιση ενδεχόμενης 
επισιτιστικής κρίσης τόσο 
στην Ένωση όσο και στην 
Ουκρανία και στις ευάλω-
τες τρίτες χώρες.

Τέλος ο Επίτροπος Αλιείας, 
κατά τη σημερινή συνεδρί-
αση, επιβεβαίωσε ότι θα 
ενεργήσει άμεσα για την 
ενεργοποίηση του άρθρου 
26 του νέου ταμείου Αλιεί-
ας Υδατοκαλλιεργειών και 
Θάλασσας, προκειμένου να 
παρασχεθεί στήριξη στους 
επαγγελματίες του κλάδου, 
όπως είχε αιτηθεί πολλές 
φορές η ελληνική πλευρά, 
λόγω της αύξησης του κό-
στους παραγωγής».

Δρομολογείται ενίσχυση για αγορά λιπασμάτων με όριο 
200 ευρώ/τόνο

Πέτρος Γκόγκος
Agronews

Στην τελική ευθεία φαί-
νεται ότι βρίσκεται ο 
σχεδιασμός μιας ειδικής 
ενίσχυσης για την αγο-
ρά λιπασμάτων, που θα 
κυμαίνεται ανάμεσα στα 
150 με 200 ευρώ ο τό-
νος και πλαφόν ενίσχυ-
σης ανά εκμετάλλευση 
που μένει να οριστικο-
ποιηθεί.

Για το ζήτημα ενημερώ-
νει την Agrenda ο υπουρ-
γός Αγροτικής Ανάπτυξης, 
Γιώργος Γεωργαντάς, ο 
οποίος αναμένοντας την 
επίσημη δημοσίευση της 

εργαλειοθήκης από την 
Κομισιόν, παρουσίασε το 
πνεύμα των παρεμβάσεων 
που δρομολογεί το

Η εργαλειοθήκη παρου-
σιάστηκε το μεσημέρι της 
Τετάρτης 23 Μαρτίου, με 
την Κομισιόν να αφήνει το 
ελεύθερο στα κράτη μέλη 
ώστε να προχωρήσουν με-
ταξύ άλλων σε έκτακτες 
κρατικές ενισχύσεις αλλά 
και ειδική επιδότηση στο 
πεδίο των αγροτικών εφο-
δίων μέσω του Αποθεμα-
τικού Κρίσης συνολικού 
ύψους 500 εκατ. ευρώ 
για όλο το μπλοκ. Από τα 
χρήματα αυτά, στην Ελλά-
δα αναλογούν 26,2 εκατ. 

ευρώ, τα οποία η χώρα 
μπορεί να αυξήσει κατά 
200% με εθνικούς πόρους, 
ήτοι 78 εκατ. ευρώ σύνολο.

Στις κατευθύνσεις της 
Κομισιόν, επισημαίνεται ότι 
τα χρήματα από το απο-
θεματικό κρίσης αφορούν 
την επιδότηση του αυξημέ-
νου κόστους των εισροών 
στις αγροτικές εκμεταλλεύ-
σεις, με τις Βρυξέλλες να 
εισάγουν ορισμένα φίλτρα 
ως προς τη διαμόρφωση 
των δικαιούχων της ενίσχυ-
σης. Σύμφωνα με αυτήν, τα 
κράτη μέλη θα χρειαστεί 
να κρίνουν από μόνα τους 
τους κλάδους της αγροτι-
κής παραγωγής που χρή-
ζουν άμεσης και μεγαλύτε-
ρης ενίσχυσης.

Αυτό το νέο ταμείο των 78 
εκατ. που διαμορφώνουν 
οι πόροι από το αποθεμα-
τικό κρίσης θα αξιοποιηθεί 
για την ενίσχυση στα λι-
πάσματα και στους κτηνο-
τρόφους, σύμφωνα με τον 
κ. Γεωργαντά. Όπως εξηγεί, 

το υπουργείο θα προχωρή-
σει στην εισαγωγή φίλτρων 
για τα λιπάσματα, βάσει και 
των κοινοτικών οδηγιών, 
ώστε η ενίσχυση να δοθεί 
στους παραγωγούς βάσει 
της καλλιέργειας και της 
κατανάλωσης που έχει σε 
προϊόντα θρέψης, δηλαδή 
των τιμολογίων που προ-
σκομίζει.

Σημειώνεται ότι η ενίσχυση 
θα περιλαμβάνει και ένα 
πλαφόν, κάτι πολύ κοντά 
δηλαδή «στο 2χίλιαρο για 
τα λιπάσματα» για το οποίο 
έγραφε νωρίτερα αυτόν το 
μήνα η Agrenda. Σύμφωνα 
με τότε ρεπορτάζ, για ένα 
τέτοιο μέτρο θα χρειαστούν 
περίπου τόσοι πόροι όσους 
εξασφαλίζει το ξεκλείδωμα 
του αποθεματικού κρίσης 
από την Κομισιόν. Σημειώ-
νεται ότι ο υπουργός δεν 
αποκλείει και το σενάριο να 
κατευθυνθούν πόροι ενί-
σχυσης και στη βιομηχανία.

Πιθανή ενεργοποίηση του 
μέτρου 21

Στον βασικό σχεδιασμό του 
υπουργείου περιλαμβάνε-
ται και μια νέα πρόσθετη 
ενίσχυση στους κτηνοτρό-
φους, πέρα από την επι-
στροφή 4% επί του τζίρου 
β’ εξαμήνου 2021. Το πλά-
νο προϋποθέτει την εξα-
σφάλιση κάποιου ποσού 
από τα 78 εκατ. του απο-
θεματικού κρίσης, ωστόσο 
ο υπουργός Γιώργος Γεωρ-
γαντάς, δεν αποκλείει το 
ενδεχόμενο η Ευρώπη σε 
δεύτερο χρόνο θα επιτρέ-
ψει την ενεργοποίηση του 
μέτρου 21, το επταχίλιαρο, 
κάτι το οποίο κατέθεσε και 
ως αίτημα στο πλαίσιο του 
Συμβουλίου των υπουργών 
Γεωργίας της ΕΕ πριν από 
μερικές ημέρες. Σε μια τέ-
τοια περίπτωση, εξασφα-
λίζονται επιπλέον πόροι, οι 
οποίοι κατά προτεραιότητα 
αν όχι αποκλειστικότητα 
θα κατευθυνθούν προς τον 
κλάδο της κτηνοτροφίας.

Αποκλείει ο Βοϊτσεχόφσκι 
μείωση στο 17% των εκτά-

σεων με βιολογικές μεθό-
δους

Στον απόηχο πάντως των 
παρεμβάσεων, σε ευρω-
παϊκό επίπεδο, υπάρχει 
μεγάλος προβληματισμός 
και κόντρα για την πρά-
σινη συμφωνία, αφού απ’ 
ό,τι φαίνεται έχει βρεθεί η 
αφορμή που ανοίγει την 
κερκόπορτα αν όχι για 
έναν συνολικό μετριασμό 
της φιλοδοξίας του εγχει-
ρήματος, τουλάχιστον για 
το φρενάρισμά της ενεργο-
ποίησης.

Ενδεικτικό είναι ότι απα-
ντώντας σε ερωτήσεις 
δημοσιογράφων το βράδυ 
της Δευτέρας 21 Μαρτί-
ου, ο Επίτροπος Γεωργίας 
της ΕΕ, Γιάνουζ Βοϊτσε-
χόφσκι, δεν απέκλεισε το 
ενδεχόμενο να περιοριστεί 
στο 17% ο στόχος αύξησης 
των εκτάσεων που καλλι-
εργούνται με βιολογικές 
μεθόδους, από 25% που 
προβλέπει ο υφιστάμενος 
σχεδιασμός.
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Καβάλα 
Ξανά στο εδώλιο του κατηγορουμένου ο ιερέας που 
κατηγορείται ότι έκλεψε 180.000 ευρώ από ηλικιωμένο

Ανατροπή στην υπόθεση 
του ιερέα από την Καβά-
λα που κατηγορείται ότι 
έκλεψε 180.000 ευρώ 
από ηλικιωμένο.

Η Υπόθεση είχε απασχολή-
σει τις αρχές αλλά τα τα 
μέσα μαζικής ενημέρωσης 
το προηγούμενο χρονικό 
διάστημα (διαβάστε σχετικά 
εδώ) ωστόσο όλα έδειχναν 
ότι οδεύει προς το τέλος 
της μετά την απόφαση του 

Εισαγγελέα Εφετών Καβά-
λας να την τοποθετήσει στο 
αρχείο.

Όμως η υπόθεση φαίνεται 
πως έχει δρόμο ακόμα κα-
θώς σύμφωνα με πληρο-
φορίες σε απόφαση-βόμβα 
προέβη ο εισαγγελέας εφε-
τών Αθηνών καθώς απο-
φάσισε να ασκήσει ποινική 
δίωξη για δύο κακουργή-
ματα στον συγκεκριμένο 
ιερέα.

Κορονοϊός, Περιφέρεια ΑΜ-Θ 
Πρόστιμα των 300 ευρώ για μάσκες σε καταστήματα και σε 
χώρο αναμονής ΚΤΕΛ

 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    Ελευθερούπολη, 24.03.2022
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ 
ΔΗΜΟΣ ΠΑΓΓΑΙΟΥ     Αριθ. Πρωτ.: 4718
Αρ. μελ. 1515/2022

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ
O ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΑΓΓΑΙΟΥ

έχοντας υπόψη τις ισχύουσες διατάξεις και πράξεις όπως αυτές αναγράφονται στο προοίμιο της 
διακήρυξης προκηρύσσει ανοικτό διαγωνισμό με κριτήριο την πλέον συμφέρουσα από οικονομική 
άποψη προσφορά, αποκλειστικά βάσει της προσφερόμενης τιμής ανά τμήμα.

Η παρούσα σύμβαση, αφορά την «ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΔΩΝ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ»  και υποδιαιρείται 
στα κάτωθι τμήματα:
         ΚΩΔΙΚΟΣ ΚΟΙΝΟΥ              ΠΡΟΫΠΟΛΟ-
ΤΜΗΜΑ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΛΕΞΙΛΟΓΙΟΥ ΔΗΜΟΣΙΩΝ              ΓΙΖΟΜΕΝΗ
     ΕΙΔΩΝ       ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ (CPV)      ΔΑΠΑΝΗ ΜΕ ΦΠΑ [€]

1            ΠΛΑΣΤΙΚΟΙ ΚΑΔΟΙ                 44613700-7  35.806,24
2            ΜΕΤΑΛΛΙΚΟΙ ΕΠΙΣΤΥΛΙΟΙ ΚΑΔΟΙ     44613700-7  12.152,00

Προσφορές υποβάλλονται για ένα, περισσότερα ή όλα τα τμήματα. 
Ο συνολικός προϋπολογισμός ανέρχεται στο ποσό των 49.793,44 €, ενώ δεν προβλέπεται δικαί-
ωμα προαίρεσης (option), και η προέλευση της χρηματοδότησης είναι ίδιοι πόροι.

Η καταληκτική ημερομηνία παραλαβής των προσφορών είναι η 09.04.2022 και ώρα 15:00:00
Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.), μέσω της Διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του 
ως άνω συστήματος, την 14.04.2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:30. 

Η Αναθέτουσα Αρχή είναι ο Δήμος Παγγαίου με διεύθυνση Φρ. Παπαχρηστίδη 137Α, Ελευ-
θερούπολη Καβάλας, 64100, Ελλάδα, τηλ. 25923 50000, φαξ. 2592 3 50079, email: info@
dimospaggaiou.gr, URL:  www.dimospaggaiou.gr, Αρμόδιος για πληροφορίες: κ. Πάτσας Δημή-
τριος. 

Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική 
πρόσβαση μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. (Αριθμός Συ-
στήματος 158113) και στην διεύθυνση του Δήμου Παγγαίου.

Για την έγκυρη συμμετοχή των προσφερόντων στη διαγωνιστική διαδικασία κατατίθενται: 
α) το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (Ε.Ε.Ε.Σ.), όπως προβλέπεται στην παρ. 1 και 3 του 
άρθρου 79 του Ν. 4412/2016 
β) η εγγύηση συμμετοχής που ανέρχεται στο ποσό των 400 € εφ’ όσον ο προσφέρων συμμετέχει 
για το σύνολο των υπό προμήθεια ειδών, αλλιώς κατατίθεται εγγυητική επιστολή συμμετοχής 
όπως αναγράφεται ακολούθως:
 300 € για το τμήμα 1,
 100 € για το τμήμα 2,
γ) τεχνική προσφορά
δ) η ηλεκτρονική Οικονομική Προσφορά ηλεκτρονικά υπογεγραμμένη

Η διάρκεια της σύμβασης ορίζεται από την ανάρτηση της στο ΚΗΜΔΗΣ μέχρι 31.12.2022 με δι-
καίωμα χρονικής παράτασης που δεν θα υπερβαίνει το 100% της χρονικής διάρκειας της κύριας 
σύμβασης, χωρίς αύξηση φυσικού – οικονομικού αντικειμένου και χωρίς τροποποίηση των όρων 
της σύμβασης.

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ

Αναλυτικά οι παραβάσεις 
και τα πρόστιμα που 
βεβαιώθηκαν το 
τελευταίο 24ωρο στην 
περιοχή μας

Συνεχίζονται οι 
εντατικοί έλεγχοι που 
πραγματοποιούνται σε όλη 
τη χώρα από τις Υπηρεσίες 
της Ελληνικής Αστυνομίας 
για την εφαρμογή των 
μέτρων αποφυγής και 
περιορισμού της διάδοσης 
του κορονοϊού.

Στο πλαίσιο αυτό, την 
Πέμπτη 24 Μαρτίου 2022 
πραγματοποιήθηκαν σε 
όλη την επικράτεια 67.275 
έλεγχοι, από τους οποίους 
οι 34.568 στο Διεθνή 
Αερολιμένα Αθηνών 
«Ελευθέριος Βενιζέλος».

Βεβαιώθηκαν συνολικά 
110 παραβάσεις και 
επιβλήθηκαν και 14 
πρόστιμα για παραβίαση 
του αντικαπνιστικού νόμου.

Αναλυτικά οι έλεγχοι και τα 
αποτελέσματα:

54 παραβάσεις για μη 
χρήση μάσκας κ.λπ. 
συναφείς παραβάσεις και 
επιβλήθηκαν 45 πρόστιμα 
των 300 ευρώ και 9 των 
150 ευρώ, ως ακολούθως:

• 18 στη Θεσσαλονίκη,
• 9 στην Ήπειρο,
• 6 στη Δυτική Ελλάδα,
• 5 στο Βόρειο Αιγαίο,
• 4 στη Δυτική 

Μακεδονία,
• 3 στην Πελοπόννησο,
• 3 στη Θεσσαλία,
• 3 στην Κεντρική 

Μακεδονία,
• 2 στην Ανατολική 

Μακεδονία και Θράκη 
και

• 1 στην Κρήτη.
• 
Από την έναρξη 
εφαρμογής των νέων 
μέτρων (7 Νοεμβρίου 
2020), έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 105.325 
ομοειδείς παραβάσεις και 
επιβλήθηκαν 101.688 
διοικητικά πρόστιμα των 
300 ευρώ και 3.637 των 
150 ευρώ.

6 παραβάσεις για 
περιορισμό μετακίνησης 
με επιβολή ισάριθμων 
προστίμων των 300 ευρώ 
στο Βόρειο Αιγαίο.
Από την έναρξη εφαρμογής 
των μέτρων (7 Νοεμβρίου 
2020), έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 196.848 
ομοειδείς παραβάσεις.

50 παραβάσεις για κανόνες 
λειτουργίας καταστημάτων, 
ιδιωτικών επιχειρήσεων 
κ.λπ. παραβάσεις της 
σχετικής νομοθεσίας 
(απαγόρευση λειτουργίας, 
μη χρήση μάσκας, ποσοστό 
τ.μ. επιφανείας ανά άτομο 
κ.α.).
Στις παραπάνω περιπτώσεις 
επιβλήθηκαν οι ακόλουθες 
κυρώσεις για παραβίαση 
αναστολής λειτουργίας 
κ.λπ. συναφείς παραβάσεις 
των σχετικών διατάξεων 
και συγκεκριμένα:

Στην Ανατολική Μακεδονία 
και Θράκη, 7 παραβάσεις 
των 300 ευρώ, για μη 
χρήση μάσκας, από 

υπάλληλο, ιδιοκτήτη και 
πελάτες καταστημάτων. 
Επιπλέον, 1 παράβαση, για 
μη χρήση μάσκας, σε χώρο 
αναμονής ΚΤΕΛ.

Από την έναρξη εφαρμογής 
των νέων μέτρων (7 
Νοεμβρίου 2020) έχουν 
βεβαιωθεί συνολικά 34.025 
ομοειδείς παραβάσεις  και 
έχουν συλληφθεί 3.032 

άτομα.

Οι έλεγχοι συνεχίζονται 
με αμείωτη ένταση για την 
προστασία της δημόσιας 
υγείας
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Στην πρώτη του συνέ-
ντευξη μετά το μεγάλο 
“διπλό” του ΑΟ Καβάλα 
στον Βόλο κόντρα στον 
Ολυμπιακό προχώρησε 
στην εκπομπή ENA Sport 
με τον Απόστολο Ατζεμι-
δάκη ο νέος προπονητής 
του ΑΟΚ Γιώργος Αγγε-
λίδης.

Ο κ. Αγγελίδης σχολία-
σε ότι συνεχίζουμε δυ-
ναμικά έχοντας χαμηλά 
το κεφάλι και περιμέ-
νουμε τους φιλάθλους 
στο εντός έδρας παιχνί-
δι κόντρα στον ΠΑΟΚ Β 
την Τετάρτη 30 Μαρτίου 
2022.

Αγγελίδης για νίκη του ΑΟΚ στον Βόλο
Χαμηλά το κεφάλι και συνεχίζουμε

Δευτέρα 28 Μαρτίου 2022

Μία μεγάλη νίκη για 
τον ΑΟ Καβάλα στον 
Βόλο, με 0-2 στον 
αγώνα για την σωτη-
ρία του από τον υποβι-

βασμό στην Γ Εθνική.

Οδυνηρή ήττα γνώρισε ο 
Ολυμπιακός Βόλου στο 
γήπεδο της Νεάπολης, σ 

ένα καθοριστικό παιχνίδι 
με την ουραγό της βαθ-
μολογικής κατάταξης!

Με το τελικό σκορ 0-2 ο 
ΑΟΚ κατάφερε και έφερε 
ένα πολύτιμο τρίποντο 
στην Καβάλα. Οι “γαλα-
νόλευκοι”  έπαιζαν το τε-
λευταίο τους χαρτί αφού 
με ήττα θα έμεναν πολύ 
πίσω, ενώ με το διπλό 
που κατέκτησαν έχουν 
πλέον ελπίδες να γλιτώ-
σουν τον υποβιβασμό. 
Όσον αφορά τον Ολυ-
μπιακό Βόλου, μπλέκει 
πλέον σε περιπέτειες για 

την παραμονή του!

Το πρώτο γκολ πέτυχε 
ο Πάτρικ Έμπερτ και το 
δεύτερο ο Οκάν Σου-
λεϊμάν. παίρνοντας μια 
μεγάλη νίκη για τον ΑΟ 
Καβάλας στον Βόλο

Παρά το γεγονός ότι ο 
Ολυμπιακό Βόλου είχε 
την πρωτοβουλία των 
κινήσεων και είχε την 
κατοχή της μπάλας ψά-
χνοντας το γκολ, οι Κα-
βαλιώτες ήταν αυτοί 
που πήραν προβάδισμα 
στο 55ο λεπτό με τον 

Εμπερτ. Στην συνέχεια 
οι “Αργοναύτες”  εκμε-
ταλλεύτηκαν τους χώ-
ρους που παραχώρησε ο 
Ολυμπιακός Βόλου στην 
προσπάθειά του να ισο-
φαρίσει, σημειώνοντας 
το δεύτερο γκολ με τον 
Σουλεϊμάν στο φινάλε, 
κατακτώντας  τη “χρυσή” 
νίκη.

Οι συνθέσεις

Oλυμπιακός Βόλου (Τ. 
Καβακάς): Ξενοδόχοβ, 
Γραικός (62’ Ντος Σά-
ντος), Φιλίποβιτς, Στά-

μου (λ. τρ. Μαρκοπου-
λιώτης), Σκοπελίτης, 
Παπακώστας, Κόλα (53’ 
Ντιαμπί), Ξύδας, Κου-
ντουριώτης (62’ Κότος), 
Βερνάρδος, Σιαφά

Καβάλα (Γ. Αγγελίδης): 
Κυρίτσης, Καζαντζίδης, 
Πανουργιάς, Στίκας, 
Θωμαΐδης, Σπάσιτς (46’ 
Αμούρ), Μπελεβώνης, 
Έμπερτ (84’ Σουλεϊμάν), 
Σαμπανίδης (60’ Καρα-
γιάννης), Καϊούμπι, Στα-
μένκοβιτς (77’ Ρέτσος)

Ολυμπιακός Βόλου – ΑΟ Καβάλα 0-2 
Μεγάλη νίκη για τον ΑΟ Καβάλα στον Βόλο

Ευρεία νίκη για τον ΓΣΕ 
στην Ελευθερούπολη 
κόντρα στον Αμύντα ενώ 
η Ένωση ηττήθηκε στην 
Καβάλα από το Ψυχικό.

Τα αποτελέσματα

Αναλυτικά τα αποτελέ-
σματα της 24ης αγωνι-

στικής καθώς και η βαθ-
μολογία και η επόμενη 
αγωνιστική έχουν ως 
εξής:

Χαρίλαος Τρικούπης – 
Κόροιβος 82-65

Οίακας – Καρδίτσα 40-
106

Καβάλα – Ψυχικό 67-75

Δάφνη Δαφνίου – Πα-
γκράτι 67-80

Ελευθερούπολη – Αμύ-
ντας 88-50

Τρίτωνας – Αγρίνιο 88-

58

Μαρούσι – Πανερυθραϊ-
κός (27/3, 15:00)

Ρεπό ο Φίλιππος Βέροι-
ας

Η Βαθμολογία

Καρδίτσα 21-1 (1866-
1389) 43
Κόροιβος 14-9 (1768-
1606) 37
Τρίτωνας 15-6 (1813-
1487) 36
Ψυχικό 15-5 (1633-
1371) 35
Αμύντας 12-11 (1659-
1577) 35
Χαρίλαος Τρικούπης 
14-6 (1586-1417) 34
Ελευθερούπολη 14-5 
(1600-1409) 33
Πανερυθραϊκός 11-10 

(1653-1529) 32
Μαρούσι 10-12 (1763-
1675) 32
Καβάλα 11-9 (1504-
1428) 31
Φίλιππος Βέροιας 8-13 
(1485-1584) 29
Αγρίνιο 8-13 (1436-
1538) 29
Παγκράτι 6-16 (1622-
1765) 28
Οίακας 1-21 (1286-
2191) 23
Δάφνη Δαφνίου 0-22-1 
(1335-2043) 21

Α2 Μπάσκετ
Μεγάλη νίκη για ΓΣΕ, ήττα στις λεπτομέρειες για την Ένωση



Η Εθνική αναμετρά-
ται απόψε με το Μαυ-
ροβούνιο (21:00) στην 
Ποντγκόριτσα, ο Πογέτ 
θέλει να δει και άλλα 
πράγματα από την ομά-
δα, ετοιμάζει ορισμένες 
αλλαγές, ενώ στόχος εί-
ναι να έρθει και δεύτερη 
σερί εκτός έδρας νίκη, 
έστω και αν πρόκειται 
για φιλικό.

Η αποψινή μάχη της Εθνικής 
με το Μαυροβούνιο στην 
Ποντγκόριτσα (COSMOTE 
SPORT 1HD, OPEN TV και 
LIVE SPORT24) αποτελεί 
ουσιαστικά την πρόβα τζε-
νεράλε για τις επίσημες 
μάχες του Ιουνίου για το 
Nations League, αρχής 
γενομένης από τον αγώνα 
στο Μπέλφαστ με τη Βό-
ρεια Ιρλανδία. Η γαλανό-
λευκη θα δώσει τέσσερις 
αγώνες μέσα σε 11 ημέρες 
και γι' αυτό πρέπει να είναι 
πανέτοιμη αγωνιστικά και 
πνευματικά για να ανταπε-
ξέλθει και να ανταποκριθεί 
με επιτυχία. Μην σνομπάρει 
κανείς αυτή τη διοργάνω-
ση, ειδικά όταν μετράμε 2 
στις 2 αποτυχίες και έναν... 
υποβιβασμό.

Να αποκτήσει σκληρά-
δα, να πάψει να είναι 

σοφτ και αφελής

Ο Γκουστάβο Πογέτ αντι-
μετωπίζει την αναμέτρηση 
σαν επίσημη, για τον ίδιο 
έχει βαρύνουσα σημασία να 
δει τους παίκτες του να ακο-
λουθούν κατά γράμμα το 
πλάνο του και να έχουν μια 
εικόνα ανάλογη αυτής που 
είχαν στο πρώτο ημίχρονο 
στο Βουκουρέστι με τους 
Ρουμάνους. Όπως έχουμε 
αναφέρει ξανά, στόχος του 
είναι τα 45 λεπτά να γίνουν 
60 και προϊόντος του χρό-
νου ολόκληρος αγώνας.

Πρέσινγκ ψηλά, πίεση σε 
όλους τους χώρους, κοντά 
οι γραμμές, σωστό αμυντι-
κό και επιθετικό τρανζίσιον 
είναι στοιχεία που θέλει να 
περάσει ο Ουρουγουανός, 
παράλληλα με τη νοοτρο-
πία νικητή. Θέλει νίκες ακό-
μα και στα φιλικά, το έχει 

επισημάνει πολλές φορές. 
Τον ενδιαφέρουν οι επι-
τυχίες παράλληλα με την 
αγωνιστική βελτίωση, διότι 
έτσι χτίζεται το μέταλλο και 
σφυρηλατείται ο χαρακτή-
ρας. Το στοίχημα του Πογέτ 
είναι η Εθνική να αποκτήσει 
σκληράδα, να πάψει να εί-
ναι σοφτ και αφελής, να 
θυμίσει τις καλές εποχές 
που αποτελούσε πονοκέ-
φαλο, κακό σπυρί για κάθε 
αντίπαλο.

Ίδια διάταξη, αλλαγές σε 
πρόσωπα στην ενδεκάδα
Απέναντι στο Μαυροβούνιο 
αναμένεται να διατηρήσει 
τον ίδιο σχηματισμό, ο οποί-
ος λειτούργησε καλά στη 
Ρουμανία με τετράδα στην 
άμυνα, τρεις στον άξονα και 
έναν καθαρόαιμο επιθετικό. 
Απλά θα πραγματοποιήσει 
ορισμένες αλλαγές, ώστε 
να δει και άλλους παίκτες. 

Τέσσερις ή πέντε αλλα-
γές προτίθεται να κάνει ο 
55χρονος ομοσπονδιακός 
μας εκλέκτορας σε σχέση 
με το φιλικό της 25ης Μαρ-
τίου. Υπενθυμίζεται ότι είναι 
off λόγω τραυματισμού ο 
Τζαβέλλας.

Ο Βλαχοδήμος αναμένεται 
να μείνει στα γκολπόστ, 
αποτελώντας την αδιαμ-
φισβήτητη σταθερά του, 
εκτός αν θέλει να δει και 
τον Πασχαλάκη, ο οποίος 
είναι φορμαρισμένος αυτό 
το διάστημα. Ο Τσιμίκας 
στα αριστερά θα παραμεί-
νει, ενώ δεξιά πιθανότατα 
θα επιστρατευτεί ο Λύρα-
τζης έναντι του Ρότα, ο 
οποίος έκανε και την ασίστ 
στο γκολ του Μπουχαλάκη. 
Θέση στο κέντρο της άμυ-
νας διεκδικεί ο Γούτας από 
τους Μαυροπάνο και Χα-
τζηδιάκο.

Στον άξονα, ο Αλεξανδρό-
πουλος είναι μια επιλογή 
που σκέφτεται ο κόουτς, 
ενώ ο Μπακασέτας θα πά-
ρει εκτός συγκλονιστικού 
απροόπτου φανέλα βασι-
κού αντί του Μάνταλου. 
Μένει να δούμε αν ο κά-
πτεν της ΑΕΚ θα μετατοπι-
στεί στα άκρα, βγάζοντας 
κάποιον από τους Λημνιό 
και Πέλκα από την ενδεκά-
δα ή θα μείνει στον πάγκο. 
Και ο Δουβίκας είναι ένας 
παίκτης που ίσως τον δού-
με -αν όχι από την αρχή- 
κάποια στην στιγμή στον 
αγώνα, ενώ στην επίθεση ο 
Παυλίδης διεκδικεί τη θέση 
του Γιακουμάκη, ο οποίος 
πέτυχε γκολ με τη Ρουμανία 
που κακώς δεν μέτρησε.
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Εθνική Ελλάδος
Ο Πογέτ θέλει νίκες παράλληλα με την αγωνιστική βελτίωση

Σαν σήμερα, πριν από 
32 χρόνια, το κοινό 
του Κλίβελαντ πανη-
γύρισε για ένα σκλη-
ρό φάουλ στον Μάικλ 
Τζόρνταν. Τι ακολού-
θησε; Το απόλυτο ξέ-
σπασμα, για το ρεκόρ 
καριέρας του MJ.

Σαν σήμερα, πριν από 
32 χρόνια, το κοινό του 
Κλίβελαντ πανηγύρισε 
για ένα σκληρό φάουλ 
στον Μάικλ Τζόρνταν. Τι 
ακολούθησε; Το απόλυτο 
ξέσπασμα, για το ρεκόρ 
καριέρας του MJ.

Οι Καβαλίερς είχαν 
τους:
Mark Price
Craig Ehlo
Winston Bennett
Larry Nance

Brad Daugherty

Οι Μπουλς είχαν τους:
John Paxson
Michael Jordan
Scottie Pippen
Horace Grant
Bill Cartwright

Στον πάγκο των Cavaliers 
υπήρχαν οι Hot Rod 
Williams, Chucky Brown, 
John Morton, Steve Kerr, 
Tree Rollins. Στον πάγκο 
των Bulls κάθονταν οι 
B.J. Armstrong, Stacey 
King, Bill Purdue, Charles 
Davis, Clifford Lett.

Από τα 20 ονόματα που 
διαβάσατε, ουδείς θυ-
μάται περισσότερα από 
πέντε-έξι. Ένας ήταν ο 
πρωταγωνιστής και 19 
οι κομπάρσοι στο γή-
πεδο που φιλοξένησε 
τεράστια ονόματα του 
αθλητισμού, της μουσι-
κής, αλλά βρισκόταν κυ-
ριολεκτικά στη μέση του 
πουθενά.

Με τους Cavaliers στο 
32-36 και με τους Bulls 

στο 45-23, το ματς είχε 
ξεκάθαρο φαβορί και 
αουτσάιντερ. Οι οπα-
δοί της ομάδας του 
Cleveland δεν συμπα-
θούσαν τον Jordan επει-
δή ο ηγέτης της ομάδας 
του Chicago είχε ήδη κά-
νει μεγάλες εμφανίσεις 
απέναντι στους Ιππότες, 
αυτό ήταν και το λάθος 
τους νωρίς στο παιχνίδι 
όταν ο Hot Rod έκανε 
ένα σκληρό φάουλ στον 
MJ. Ο κόσμος το γιόρτα-
σε, πανηγύρισε την ώρα 
που ο AIR προσπαθούσε 
να μαζέψει τα κομμάτια 
του και τελικά απλώς 
του γέμισε το ντεπόζιτο 
με καύσιμο για να κυρι-
αρχήσει.

"Το ματς με τους 
Cavaliers, όταν έβαλα 
τους 69 πόντους, ήταν 
αποτέλεσμα του θυμού 
και της απογοήτευσής 
μου" είπε επτά χρόνια 
αργότερα ο Τζόρνταν και 
συνέχισε: "Στην πρώτη 
περίοδο, ο Hot Rod μου 
έκανε ένα σκληρό φάουλ 
και πραγματικά πονούσα 

πολύ. Το κοινό πανηγύ-
ριζε και η συμπεριφορά 
του με τρέλανε, επειδή 
αποδείχθηκε ότι τους 
ενδιέφερε η νίκη και όχι 
η υγεία του αντιπάλου. 
Μου έδωσαν κίνητρο και 
γι' αυτό τρελάθηκα".

Όσοι έχετε παρακολου-
θήσει το The Last Dance 
είτε στο ESPN, είτε στο 
Netflix, σίγουρα θα θυ-
μάστε την ατάκα "and i 
took it personally" που 
είπε πολλές, πάρα πολ-
λές φορές, ο MJ στη δι-
άρκεια του ντοκιμαντέρ. 
Του άρεσε να τον "τσι-
γκλίζουν", του άρεσε το 
trash-talking, ήθελε να 
βρίσκει κίνητρο σε μικρά 
ή μεγάλα πράγματα, να 
αισθάνεται ότι ο αντίπα-
λος προσπαθεί να του 
χαλάσει το μυαλό. Πάντα 
έπαιζε καλύτερα όταν 
είχε στόχο να τιμωρήσει 
αυτόν που τον υποτίμη-
σε, εκείνον που πίστεψε 
ότι θα παίξει με την ψυ-
χολογία του. Και σχεδόν 
πάντα έβγαινε νικητής, 
όπως έκανε και το βράδυ 

της 28ης Μαρτίου του 
1990.

Οι Cavaliers ξεκίνησαν με 
τον Winston Bennett να 
μαρκάρει τον MJ. Εκείνος 
τον πόσταρε και με ένα 
απίθανο fadeaway έβα-
λε το πρώτο του καλάθι 
στον αγώνα. Του έβαλε 
κι άλλα τέτοια καλάθια 
από την αριστερή πλευρά 
του παρκέ, όμως οι Bulls 
δεν μπορούσαν να κλει-
δώσουν το ματς. Όσο κι 
αν ο MJ ήταν ασταμά-
τητος, οι υπόλοιποι δεν 
βρίσκονταν σε έστω 
υποφερτή κατάσταση. Οι 
γηπεδούχοι μείωσαν στο 
καλάθι στα 40", ο Scottie 
Pippen έκανε λάθος στην 
πίεση σε όλο το γήπεδο, 
οι Cavs αστόχησαν στην 
επίθεση και ο Jordan 
έβαλε 1/2 βολές. Στη συ-
νέχεια ο Ehlo σκόραρε το 
μεγάλο τρίποντο της ισο-
φάρισης, με τον MJ να 
βρίσκει σίδερο στο τέλος 

της κανονικής διάρκει-
ας, σε ένα μάλλον κακό 
σουτ.

Στην παράταση ο Jordan 
απλώς καθάρισε την 
μπουγάδα. Στο τέλος 
της βραδιάς ήταν ο από-
λυτος ήρωας, μέχρι και 
κάποια χειροκροτήματα 
λέγεται πως ακούστη-
καν από το κοινό για την 
μεγαλειώδη παράσταση 
που μόλις είχε παρακο-
λουθήσει στο Richfield 
Coliseum.

Ο απολογισμός του 
Μάικλ Τζόρνταν:
69 πόντοι
21/31 δίποντα
2/6 τρίποντα
21/23 βολές
18 ριμπάουντ
6 ασίστ
4 κλεψίματα
1 μπλοκ
2 λάθη
5 φάουλ
σε 50 λεπτά

NBA 
Το ρεκόρ του Μάικλ Τζόρνταν ήταν αποτέλεσμα του θυμού του


